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DISSABTE 31 D'OCTUBRE 
FUNDACIÓ CAIXA VINARÓS 

20.00 H 

CONFERENCIA A CÁRREC DEL DR. WALTHER L. BERNECKER 

WAl.THER l. 8.ERNECKER 

eany 1968-1973 estudia HlstOfta, Rlologla Alemanya 1 
Romonlca a la Unlversltat Erlangen- Nuremberg. 

0911973-1 977 11979-1984 és col•laborador 
clentític en la Catedra d 'HistOfta Modema 1 
Contemporonla de la Unlversltat d 'Augsburg 1 
professor a la Unlverslty of Chlcago. 

Del 1988-1992 Catedrótlc d'Histórla Modema a la 
Unlversltat de Bema (Suisso). 

Des del 1992 catedrotlc de la Unlversltat 
Erlangen-r,~.nemberg .. Entre 1998-2001 Daga de la 
Facultat de Ciencias Económlques 1 Soclals d 'aquesta 
Unlversltat. 

D'abrll 2002 a mar~ 2003 nomenat Htular de la 
e ótedra extraordinaria 'Wllhelm und Alexander Von 
Humbotdw, a Mexlc (D.F.). 

És autor de nombroses publicaclons sobre histOria 
d'Espanya, Portugal 1 Ltatinoamerlca. l:any 2007 
obté la Gran Creu de I'Orde d'lsabel la CatOiica. 

les seues orees d 'lnvestigacl6, estan centrades en la 
HistOria d 'Espanya, Portugallllaflnoamerlca deis 
segles XIX 1 XX, especlalment, l'estudl deis movtments 
soclals 1 potfffcs, 

LA TRANSICIÓ DE LA DICTADURA A LA DEMOCRACIA: 
EL CAS ESPANYOL (VIST DES D'EUROPA). 
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Cap al quart centenari de la reliquia 

XIV Trabada de Do l ~ai n a i Tabal 

Entrevista : Tomas Gilabert 

Ciclismo: gran éxito 

Mesa de cocina redonda 
+ 4 sillas 
• Patas: Tubo metálico 22 mm 
• Tablero: MDF 16 mm 
• Medidas: Mesa 77x80x80 cm 
Silla 82x44x42 cm 
• Color: Cerezo, blanco o negro 

59€ 
// 

ALICANTE 
Z008-Z009 
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"Vinaros Actúa" 

'Vi na ros actúa' 

Cartell guanyador del Ca rn aval2010 

Actuació del Ballet Iberia 

10° Concurso de pesca 

Hasta el 24 de octubre 

Carrefour 
Ctra. Nac. 340, km. 1.049 VINARÓS 



OPINIÓ 

Pinceladas 
de verde y de naranja 

El primer alcantarillado ... 

... importante de Vinares se realizó a comienzos de 
los sesenta. No fue hasta la alcaldía de Bofill que 
se reanudaron actuaciones como el colector de 
Fora del Forat, el desvío de pluviales por encima de 
la N-340 hasta el Cerval, o el emisario submarino 
aún hoy en servicio para las aguas depuradas 
de una depuradora iniciada en época de Balada 
y terminada con el actual alcalde. Durante el 
setenio del popular Moliner sólo prometió una 
depuradora e hizo que el hotel cubriese aquel 
controvertido fondo de Pipante. No ha sido 
hasta estas dos últimas legislaturas que se han 
reemprendido obras de importancia, cubriendo~ 
les Cap<;:ades desde mucho más arriba de 1<\,.'j 
general, los colectores del Triador y de Els Cossis, 
la conexión de Primer de Maig, los colectores 
previstos del PAI de Mercadona y del alcantarillado 
en la Colonia Europa. Y un ambicioso plan de 
futuro con separación de fecales y pluviales para 
reposición de acuíferos y evitar la salinización, con 
un proyecto confeccionado que valora las obras 
en casi 13 M€, para el que estamos gestionando la 
obtención de una subvención de la Unión Europea 
ya que una obra de tal magnitud el Ayuntamiento 
no puede emprenderla en solitario. 

Leonardo da Vinci ... 

.. .instituyó el primer principio de la mecánica de 
fluidos. Cansado de hacer experimentos con agua 
y de que no le saliese ni uno sólo de los cálculos 
que hizo, declaró que "el agua es un elemento 
sumamente rebelde a la disciplina matemática" 
y se dedicó a diseñar aparatos voladores y otros 
artilugios con los que tuvo más éxito. Esta anécdota 
es real y se les enseña a los alumnos de ingeniería en 
su primer día con dicha asignatura para que sepan 
con qué dificultades se enfrentarán aquellos que 
pronto se dedicarán a diseñar bombeos, redes de 
agua potable o de saneamiento. Las fuertes lluvias 
de estos días han puesto de manifiesto que la 
nueva descarga de pluviales por la carretera de 
la costa sur sigue siendo insuficiente y, aunque 
vertió al mar un enorme caño de agua de llu~ia, 
no pudo evitar que las tapas de la plaza del Primer 
de Maig se volvieran a levantar, aunque esta 
vez sin salir despedidas y sin los acostumbrados 
géiseres, cosa lógica ... 

... porque la intensidad de ... 

... la lluvia que cayó en tromba en sólo diez minutos 
permitió comprobar que se cumple otro principio 
de la hidráulica, el de la continuidad, que viene a 
decir la perogrullada de que la cantidad de agua 
que entra por un extremo de un tubo es la misma 
que la que sale por su otro extremo. O lo que es 
lo mismo, que el agua que se vertió al mar desde 
el nuevo colector, esa agua no ha salido por las 
tapas de las alcantarillas del Primer de Maig. La 
obra realizada, aun habiendo mejorado mucho 
la situación, no ha bastado, pero al contrario que 
Leonardo, nosotros no tiramos la toalla, estamos 
impulsando otra gran obra que recogerá todas 
las pluviales del PAI de la Foret y alrededores para 
canalizarla al mar con otra enorme tubería por la 
nueva esco.llera a mitad del dique de poniente. 
Esperemos que a la segunda vaya la vencida y 
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se solucione un problema con el que hemos 
convivido desde que se remodeló la plaza en los 
años setenta. 

Al señor Moliner el del BLOC ... 

... le parece que el plan ZP ha generado poco 
empleo en Vinares porque las obras han ido a parar 
a empresas de fuera dado que se han adjudicado 
por el procedimiento de concurso y no por el de 
invitación como dice que debería haberse hecho. 
A nuestro entender el plan que menos empleo 
ha generado en Vinares es el de Camps que aún 
está por ver si se hará. ¡Curioso cómo un partido 
de izquierdas critica lo que hace la izquierda y se 
olvida de lo que no hace la derecha! El concurso a 
todas las obras del plan ZP estuvo abierto a todas 
las empresas de la construcción de Vinares que 
quisieron presentarse. Quede claro que somos 
quienes más lamentamos el que sólo se les hayan 
adjudicado obras pequeñas. Para las grandes, las 
constructoras deben pasar un trámite y obtener 
la calificación que les faculte para concurrir a 
obra pública. No es muy difícil y por ello animamos 
a todas las empresas constructoras locales 
para que lo obtengan y puedan acudir a futuras 
convocatorias. 

Este presidente y portavoz ... 

... del PPO, el señor Juan Bautista Juan, nos tiene 
alucinados por sus vastos conocimientos de 
cualquiera que sea la materia. De todo sabe y 
de todo opina. Esta semana nos ha sorprendido 
con dos temas. Lo primero es por su máster en 
geología porque achaca la causa de que se caigan 
les timbes a un riego por goteo incorrecto cuando 
todos saben que siempre se han caído porque la 
mar va escarbando por debajo. De paso, nos acusa 
de pasividad sin saber que una semana antes de su 
rueda de prensa ya habíamos pedido que Costas 
intervenga urgentemente en donde la carretera 
está más en peligro. Y el otro tema, la guinda de la 
semana, lo que más nos alucina, es que también 
es un especialista en lencería femenina íntima y 
más concretamente en bragas, pero no finas, sino 
de las del montón del dijous. 
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PARTIT DE 
VINAROS 
INDEPENDENT 

www.pvi-vinaros .org 

A Mariano Castejón 

"Aunque la mona se vista de seda, mona 
se queda". Te digo esto porque aunque 
disfraces semanalmente tus escritos 
con los nombres de Rubén, Pilar, Juan 
Bta., Mari Carmen, etc., los que te 
conocemos bien sabemos que detrás 
de todos ellos estás tú. 
Porque hace muchos años que nos cono
cemos, si muchísimos. ¿Te acuerdas en el 
año 86 cuando viniste al CDS a pedirme 
un puesto en las listas municipales? Princi
palmente lo hacías para evitar tener que 
ir a dar clases a la provincia de Alicante y 
quedarte en Vinares. Conseguiste tu obje
tivo. Fuiste concejal. 
Mira sí hace años y las vueltas que da la vida, 
que entonces presumías de ser catalanista 
y de izquierdas, mira sí has avanzado que 
ahora defiendes ser "blavero" y eres un 
firme defensor de Camps y Fabra, pero que 
no se confíen, en el momento que caigan 
por "sus asuntos", tú serás el máximo 
acusador de tus ahora jefes políticos, tú y yo 
sabemos que en el fondo tú simplemente 
eres "marianista" y Castejón. 
¿Te acuerdas cuando te pasaste al PP?, 
a los dos días, como tú habías previsto, 
ya eras el secretario general, imponías 
tu opinión y te ibas colocando, ahora 
concejal..., ahora en el CEFIRE ... , ahora 
me quedo de profesor en Vinares y el 
pobre Emili, a Canet a dar clases ... , ahora 
diputado ... , claro en el país de los ciegos el 
tuerto es el rey y tú has sabido ser el rey 
durante muchos años. 
Por eso, me ha molestado tu escrito de esta 
semana firmado por un tal Rubén Chesa, 
en el que aprovechas bajo su nombre, 
para insultarme y descalificarme una vez 
más, cosa a la que ya desgraciadamente 
me voy habituando, pero nunca pensé 
que te encubrieras en otra persona para 
insultarme y descalificarme, al menos 
esperaba que tuvieras la decencia 
de que cuando lo hicieras, fuera con tu 
nombre, pero como casi siempre, prefieres 
que sea otro el que dé la cara por ti. 
Quizás después de tanto tiempo de 
persecución y acoso por vuestra parte, 
tendría que sentir por ti enemistad o 
desprecio, pero sinceramente lo único 
que me das es pena. Pena, porque al final 
de estos años, yo presumo de continuar 
colaborando y trabajando con la mayoría 
de aquellas personas que iniciamos 
nuestra andadura política hace más de 
veinte años y tú te quedas solo, sólo con 
tus ganas de seguir "trepando" a costa 
de quién sea y cómo sea. 

Adiós. 
Javier Balada Ortega 



El BLOC presenta una m oció per desestimar els 
PAI de la Zona Turística Nord 

Domenec Fontanet: "En el passat plenari 
del mes de setembre hem presentat 
una moció sobre una nova planificació i 
ordenac ió en la Zona Turística Nord, i a 
fa lta d'un informe de la técnica ju rista de 
l'ajuntament, vam dec idir ajornar-la per 
al próxim p ie d'octubre on sera exposada, 
debatuda i votada perqué es desestimen 
els 21 PA I que h i han previstos en aqu esta 
zona. Esperem que amb els vots majoritaris 

de l'oposició aquesta moció s'aprove". 

El regidor i portaveu del BLOC a I'Ajuntament 
de Vinaros, Domenec Fontanet, ha manifestat 
la intenció del seu Grup Municipal de tornar a 
presentar en el proper plenari del mes d'octubre la 
moció perque la corporació de Vi na ros desestime 
els 21 PAI que hi ha previstos i iniciar els tramits 
preceptius pera la contractació d'un equip extern 
que duga a ter me una nova planificació i ordenació 
urbanística en la Zona Turística Nord. 
Resumim la moció que el BLOC ha presentat: 

M oció 
Dos factors externs, sobrevinguts més o menys re
cents com són la situació de crisi economica, finance
ra i sobretot immobiliaria; així com l'inici de les obres 
del desviament de la CN-340, condicionen sobre ma
nera el desenvolupament urbanístic d'aquesta zona 
turística nord, fins i tot de la resta de la ciutat. 
1 amb el suport de les peticions de diferents 
associacions de ve'ins, com AveNord, Migjorn, 
Volem Vare la Mar, i altres, així com una gran part 
del ve'lnat que vi u en aquesta zona. 
L'esmentada zona ha sigut objecte d'un intent 
d'urbanitzar mitjan<;ant la proposta d'adjudicació 
de I'Equip de Govern (PSOE-PVI), desestimada en 
pie i posteriorment anul ·lada la desestima ció, i que 
en aquests moments no sabem en quina fase es 
traba, o com es traba. 

Crisi económica 
Resulta un poc complicat explicar una situació tan 
evident i manifesta. Cal observar la quantitat de PAI 
aprovats, adjudicats i parats tant en el centre urba 
com en les zones turístiques. No creiem que en 
aquest moment hi haja manca de solars per edificar, 
ni creiem, vist l'avan<; de les obres d'urbanització en 
els PAI que a dures penes sobreviuen (Mercadona 
i Verdera), que siga oportú encetar més "melons 
urbanístics'; sinó al contrari. 
Per tant, entenem que encetar més PAI resulta tota 
una temeritat i una irresponsabilitat. Entenem, per 
contra, que és temps de reflexionar, d'analitzar 
i de planificar el futur del nostre poble i en 
particular d'aquesta zona tan especial com és la 
Zona Turística Nord. 

Desdoblament CN-340: 
No sois aquesta zona nord, sinó tota la morfología 
del nostre poble ha estat condicionada per aquesta 
infraestructura. El seu desviament su posa un canvi 
radical i substancial que afecta profundament a 
tots els criteris d'ordenació d'aquesta zona i no sois 
al transit propiament dit. 
Manca de sentit l'estudi de transit realitzat, neces
sari en el seu temps, pero totalment innecessari 
en aquests moments, davant de l'imminent des
viament d'aquesta carretera, perque en un futur 

més o menys prox1m l'esmentada carretera 
CN-340 ha de convertir-se en un "supervial" i el 
"supervial" projectat en aquesta zona haura de 
convertir-se en un "superbulevard'~ 

Estudi global de la zona 
No la paraula global propiament dita, pero sí el 
concepte global de la zona, o el concepte de 
globalitat de la zona, és el que més es repeteix 
en els informes elaborats tant per la consultoría 
externa comen !'informe de la tecnica municipal. 
Si bé nosaltres a diferencia d'ells li donarem, 
encara més, un sentit més ampli tant a la paraula 
com al concepte, ja que nosaltres ens referirem a 
tota la zona, des del riu Cervol fins a Sol de Riu, i 
des de la carretera nacional CN-340 fins a la mar. 
Considerarem tot el sol, l'urba ja consolidat, amb 
els seus avantatges i els seus inconvenients, tot 
l'urbanitzable incloent-hi els Cossis, i fins i tot, el no 
urbanitzable, ésa dir, Sol de Riu. Per tant, quan ens 
referim a tota la zona, ens referim a tota la zona, 
sen se exclusió i, per tant, la planificació urbanística 
que demanarem al final d'aquesta exposició de 
motius sera global i partint deis criteris d'ordenació 
que a continuació s'expressen. Evidentment, es 
respectaran els PAI aprovats. 

Criteris d'ordenació 
Basicament els esmentats criteris seran els mateixos 
que els continguts e~ el informe elaborat per la 
consultoría externa contractada per I'Ajuntament 
i que també s'inclouen en !'informe de la tecnica 
municipal i que a continuació copiarem el més 
significatiu, en castella, tal com estan redactats: 
" .. .Se ordenará el suelo de una sola vez adecuando 
la actuación en su conjunto. Dotando al conjunto 
de una total coherencia. El éxito de la operación 
depende de la unidad que se consiga y de las 
medidas necesarias para su buen funcionamiento:' 
" ... Cuando hablamos de entorno no se refiere a 
las parcelas de suelo urbano colindantes. Debe 
considerarse el conjunto de suelo urbano en la 
zona costa norte. Este ámbito tiene una serie de 
carencias que van desde la sección de la carretera 
costa norte hasta las infraestructuras de suministro 
pasando por los equipamientos:' 
Nosaltres afegim, en valencia, que no sois cal 
incloure tot el sol urba i tot el sol urbanitzable, sinó 
que també cal considerar el sol no urbanitzable (Sol 
de Riu). Per nosaltres, tot és tot, des del riu Cerval 
fins a Sol de Riu i des de la CN-340 fins a la mar. 

Vialitat 
Els criteris continguts en els esmentats informes 
deuran adaptar-se a la nova realitat. La CN-340 
deixa de ser una carretera nacional per a ser un 
vial de la ciutat, per conseqüent no serveix l'estudi 
de transit realitzat. La resta de consideracions són 
totalment valides. 

Zones verdes i d'equipament 
" ... Los equipamientos pueden llegar a establecer 
definitivamente el papel de esta zona de la ciu
dad. Estos elementos deben ocupar lugares estra
tégicos y que den sentido a su carácter público" 
Dones sí. Que hi ha més d'estrategic que els Cossis i Sol 
de Riu?, que li donara més caracter a la zona quetindre 
aquests espais de caracter públic, amb zones verdes 
i/o equipaments? O potser, no tindra personalitat la 
zona amb un pare natural a Sol de Riu? 
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A més a més, la inclusió en l'ambit en sol no 
urbanitzable de Sol de Riu fara que el dotacional 
del conjunt passe d'un ti pus del 6,9% al 10% com 
a mínim. 1 analogament faran que els equipaments 
suposin el 7,5% de la superficie total en lloc del 
3,8% programat. Percentatges referits a la totalitat 
de la zona i que cobrira la manca actual. 
La inclusió d'aquests espais i la seua qualificació 
coma espais públics poden i es deuen d'aconseguir 
en aquest estudi global que demanem i partint de 
les transferencies d'aprofitament corregides amb 
els factors de localització legalment corresponents 
en el cas deis Cossis i mitjan<;ant la reclassificació 
urbanística i transferint l'aprofitament obtingut 
mitjan<;ant la reclassificació a la resta de la zona en 
el cas de Sol de Riu, i aconseguint, per tant, un pare 
natural en aquella zona que tanta falta ens fa. 
No és així com s'aconsegueix l'inici del supervial en 
la zona urbana sense haver d'expropiar? Les trans
ferencies d'aprofitament perfectament lícites i 
legals ja es preveuen en els esmentats informes. 
·~ .. Se podría plantear la construcción previa del 
supervial con transferencias de aprovechamiento 
y con cargo al sector" 
Dones sí, les transferencies d'aprofitament eren 
bones per al supervial, també ho són per als 
Cossis i pera Sol de Riu.l per descomptat, peral 
Pla Especial de I'Ermita. 
La resta de detalls referent a les zones verdes i als 
equipaments en els ja reiterats informes, els consi
dere m valids en les línies generals ja es mentad es. 

Criteris d'índole legal 
Tot l'expressat fins aquí estara sotmés sota el 
prisma de la més estricta legalitat urbanística i, 
per descomptat, del respecte de tots els drets 
d'aprofitament urbanístic que actualment els 
ha conferit el Pla General d'Ordenació Urbana 
partint de la classificació del sol i qualificació 
urbanística de les parcel·les. Drets i obligacions 
que la llei i el Pla estableixen. 
Pero, sense renunciar a la configuració deis Cossis 
com a espai públic, transferint-ne l'aprofitament 
degudament corregit amb el factor de localització 
que li corresponga. Ni renunciar així mateix a 
un gran pare natural en la zona de Sol de Riu, 
actualment sol no urbanitzable el qual es pot 
reclassificar dotant-lo de l'aprofitament urbanístic 
que legalment li corresponga per a transferir-lo a 
altres indrets de la zona. 
Per la qual cosa, mitjan<;ant el regidor i portaveu del 
Grup Municipal del BLOC Nacionalista Valencia propo
sem al plenari de I'Ajuntament els següents acords: 
Primer. Desestimar definitivament els Programes 
d'Actuació Integrada i la seua proposta 
d'adjudicació corresponent al desenvolupament 
d'aquesta Zona Turística Nord i continguts en 
el informe de proposta d'adjudicació emés pels 
tecnics municipals amb data 28 de maig de 2009: 
SUR19, 20, 21, 24, 25, 26, 27, 28, 29, 30, 31 , 32, 33, 
34, 35, 36, 37, 38, 39, 43, 44 i SUT01 . 
Segon. Iniciar els tramits preceptius per a la 
contractació d'un equip extern que duga a terme 
la planificació urbanística de l'esmentada Zona 
Turística Nord basant-se en els criteris continguts 
en la present exposició de motius i en els criteris 
deis tecnics municipals. Així mateix, es tindra en 
compte !'informe de la consultoría externa en el 
referent als criteris generals d'obres d'urbanització 
no previstos en la present exposició de motius. 
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2.000 vi na rocen ses en paro 
Plan E de ¿estafa? 

www.ppvinaros.es 

Juan Bautista Juan: 

"Ésta es la cola de todos los días ante 

la oficina del SERVEF. Vinarós tiene hoy 

más de 2.000 personas sin empleo y 

que se encuentran desamparadas por 

un Equipo de Gobierno que no tiene 

claro el rumbo que debe seguir. Desde el 

Partido Popular apostamos para que el 

Ayuntamiento invierta en formación para 

los desempleados en lugar de concursos 

de arena millonarios. Es hora de pensar 

en las personas y no en buscar la foto 

pensando ya en las próximas elecciones. 

Romeu y Balada han abandonado a su 

suerte a miles de vinarocenses mientras 

ellos siguen instalados en su mundo de 

ilusión, fantasías y obras faraónicas que 

no nos llevan a ninguna parte': 

Luchar contra el paro debe ser una prioridad 

En Vinarós actualmente más de 2.000 personas 
están sin empleo, muchas de ellas ya no cobran 
ninguna prestación o están a punto de finalizar 
su subsidio. Estar sin trabajo es un drama que la 
Administración local no puede obviar. 
Miles de vinarocenses están sin empleo y el Equipo 
de Gobierno if~tenta esconder esta realidad, 
procurando que nadie hable del tema para así 
intentar eludir una responsabilidad que también, 
en parte, es suya. 
El paro afecta por igual a hombres y a mujeres, 
a jóvenes que a mayores, a gente que paga sus 
impuestos en nuestra ciudad, que cada día vive 
una situación delicada y dramática a la que el 
Ayuntamiento debería ofrecer alguna iniciativa o 
propuesta. 
El Partido Popular ha apostado siempre por la 
formación como herramienta para lograr un 
empleo. Hace tres años, cuando se abrió el Casal 
Jove, propusimos que ese espacio se utilizara como 
centro de formación para los jóvenes. Se nos hizo 
caso omiso y así nos va en nuestra ciudad. 

Plan E, ¿estafa consentida? 

Zapatero y el PSOE se vanaglorian constantemente 
del Plan E. La que debía convertirse en solución 
al desempleo se ha convertido en una presunta 
estafa, en un engaño a los parados. Los centenares 
de puestos de trabajo que debían crearse en 
nuestra ciudad han sido un engaño masivo a los 
ciudadanos que están sin empleo. 
Las empresas prometieron crear centenares de 
puestos de trabajo. En el mercado municipal se 
prometieron más de 100 puestos de trabajo cuando 

la realidad es que apenas trabajan una docena. 
Y así en todas las obras del Plan E. Un "presunto 
engaño" que no se merecen los desempleados de 
nuestra ciudad. 
Y por más que desde el Partido Popular venimos 
exigiendo un control a las empres!'ls para que 
cumplan lo prometido, la realidad es una: PSOE 
y PVI se han olvidado del tema, ellos siguen 
preocupados por las fotos, por su imagen, 
mientras siguen olvidando a los ciudadanos de a 
pie. ¿Controlarán a las empresas? ¿Sancionarán a 
aquellas que no cumplan lo prometido? En breve 
tendremos el desenlace. 

Un Equipo de Gobierno sin capacidad de 
respuesta 

Romeu y Balada, los bizarros políticos del salón de 
plenos que avasallan y cortan las intervenciones, 
aquellos gallitos que limitan el tiempo a los 
concejales sin ley alguna que ampare este 
comportamiento totalmente antidemocrático, 
son incapaces de controlar y pedir explicaciones 
a las empresas que prometieron crear puestos de 
trabajo para los vinarocenses. Así no se gobierna 
una ciudad. 
Para el PSOE y el PVI el paro no existe en nuestra 
ciudad porque en lo que llevamos de legislatura ni 
una sola palabra ha salido de su boca para ofrecer 
una solución ni siquiera una propuesta. Se han 
quedado sin ideas y sin iniciativas, son un Equipo 
de Gobierno en permanente huida hacia delante 
y que se ha olvidado que gobierna para cerca de 
30.000 personas y no solamente para aquellos 
que les aplauden constantemente sus fechorías 
urbanísticas. 

No se pueden subir impuestos 

Y como gran anuncio Romeu anuncia que no 
subirán los impuestos. Claro que no los pueden 
subir porque ya están en el tope máximo 
permitido por la ley, porque el PSOE se negó en 
la anterior legislatura a rebajar la contribución 
que pagamos todos los vinarocenses y porque el 
gobierno de Zapatero ya ha realizado la mayor 
subida de impuestos para las clases medias de 
la historia de la democracia. Sólo el PP de la 
Comunitat bajará los impuestos. El PSOE se ha 
convertido en un problema para el empleo y 
para Vinarós. Nada les queda ya de socialistas, de 
obreros y mucho menos de españoles. En Vinarós 
el PSOE es la antítesis de la responsabilidad y del 
trabajo, mientras que sus socios independientes 
son, desde el inicio de la legislatura, aquellos 
que cambiaron "sacrificio" por "beneficio". ¿Se 
gana Balada el sueldo de la dedicación exclusiva 
que cobra? Pensamos que no. Resulta muy triste 
reconocerlo, pero es que no. 

4 millones de españoles en paro 

Más de 4 millones de españoles no tienen 
empleo. Más de 2.000 vinarocenses se levantan 
cada mañana sin ninguna esperanza de encontrar 
empleo y sentirse útiles y mientras tanto Romeu 
y Balada intentan desviar la atención hablando 
del paseo y la ciudad deportiva. 
Algún día inaugurarán el mercado municipal 
y el resto de obras incluidas en el Plan E, un 
plan que habrá servido para reírse a la cara de 
los miles de vinarocenses sin empleo, porque 
el Ayuntamiento no está haciendo lo que 
debería hacer. 
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'Vinaros actúa': Vi na ros futur 
Membres de la Caixa Rural i de la Fundació Caixa 
Vinares, empresaris i empresiuies, agents 
socials i ciutadans i ciutadanes de Vinaros, han 
contribu"it a elaborar el !libre: Vinaros actúa, una 
mirada a la realidad socioeconómica de Vinaros con 
la colaboración de informantes clave. Un treball 
necessari en aquest moment de crisi econemica. 
En el mes d'abril es va celebrar el forum organitzat 
per la Fundació Caixa Vinares en el marc del 
projecte Vinares Actúa, on es van aportar moltes 
de les idees que es reflecteixen avui en el !libre, 
dades i propostes que ens ajuden a millorar la 
nostra ciutat en diferents aspectes, especialment 
socioeconemics, més rellevant si cal en un 
moment de crisi. Era important ve u re el compromís 
d'empresaris de qua si tots els sectors economics de 
la nostra ciutat amb el progrés de la ciutat, persones 
que esteu contribuint a la creació de riquesa en la 
ciutat i, per tant, amb moltes coses a dir. 
~Ajuntament ha volgut contribuir a l'edició 
d'aquest llibre per tal que tota la població puga 
conéixer els resultats d'aquest interessant treball, 
que no replega només dades generals sobre la 
nostra població, sinó també opinions de diferents 

interlocutors per tindre aquesta xicoteta fotografia 
de ciutat. 
Pero no ens podem aturar ací, aquest treball 
és només un primer pas per contribuir a fer de 
Vinaros una ciutat del segle xx1. Per part nostra, a 
més d'agrair l'esfon;: de la Caixa, volem agafar el 
repte que part de la societat de Vinares ens ha 
traslladat i incloure-hi les principals conclusions 
i propostes que sentim avui en el nostre 
plantejament de ciutat. 
Si es demana planificació i detecció de les 
necessitats del poble, donarem suport a la 
realització de plans estrategics, i si es creu 
que l'associacionisme és una bona fórmula 
d'organització comuna, també donarem suport a 
aquestes propostes. 
Tots saben que hi ha un nou projecte, el Centre de 
Coneixement, que s'esta posant en marxa en la 
ciutat, i quetindra coma pilars fonamentals:elteixit 
empresarial, la tecnología i el coneixement. Per 
tant, totes les propostes que ací s'han comentat 
els donarem suport fent un nou pas per tal que el 
Centre de Coneixement no siga només un edifici, 
sinó que tinga cos i anima. 

Volem que Vinaros tinga bons nivells d'ocupació, 
de desenvolupament amb sostenibilitat i per a 
totes les persones que vulguen vi u re ací, volem fer 
de Vi na ros una ciutat prospera i de la qual sesenta 
orgullosa tota la ciutadania. 
Ara malgrat la difícil situació económica, la nostra 
ciutat esta preparant-se per al futur en accions 
com: 

• polígon industria l de les Soterranyes 

• construcció de la variant de la nacional 340 

• magatzem de gas del Projecte Castor 

• Centre de Coneixement 

· obres del port amb una nova distribució 

• A-68 (antiga carretera N-232) 

• millora a la carretera 238 

Precisament aixo i altres coses més, han sigut 
qüestions que el treball ha posat de manifest coma 
mancances, per tant estem en el bon ca mí. Malgrat 
aixo, demandem la implicació de les institucions 
provincials i autonomiques que fa molt de temps 
que tenen Vinaros en l'oblit, sense cap inversió en 
la creació de llocs de treball. 



Preguntes que fa I'Associació al Sr. Alca lde en 
el pie de I'Ajuntament de Vi na ros del dia 13 
d'octubre de 2009. 

Com que estem 

. Associació de vei'ns Migjorn 

4° década 1/uitant per Vinarós 

en temps de crisi, aquesta vegada les preguntes que 
fem cada mes aniran adrec;:ades a la part económica de 
I'Ajuntament. 
• La Constitució declara que estem en un estat laic i 
aconfessional, per aixo preguntem: 
1. Quant ens costa a tots els vinarossencs, agnostics, 
laics, musulmans, catolics, etc., les manifestacions de la 
Setmana Santa? 
2. Quant ens costen a tots els vinarossencs, pagesos, 
mecimics, obrers, banquers, etc., les festes del Carme? 
3. Quant ens ha costat a tots els vinarossencs la 
manifestació del Primer de Maig? 
·Quin control té I'Ajuntament deis 20.000 € donats per 
acord d'aquest Ajuntament a la Conselleria de Pesca 
pel "bluf" del "peixcologic': 
• Quin control té I'Ajuntament deis 35.000 € pagats a 
la Conselleria pel manteniment de les platges? Com 
valoren vostés aquesta gestió?, atés que els multijocs 
estan trencats, els rentapeus negres amb florit, etc. 
• Quant ens costa la promoció del llagostí en els 
diferents "actes"? Qui paga aquestes despeses? Els 
restauradors, els hotelers, els bars, les immobiliaries, o 
els paganos de sempre, els que mirem com una elites 
cruspeix els llagostins. 
Aquest estiu, com els altres, ha sigut sorollós, amb 
ocupació desmesurada de l'espai públic, horaris de 
tancament que alguns no han respectat, etc. 
• Quantes sancions s'han posat? 1 a quin ram? 
Un altre tema, sense deixar els euros, pero ara a 
l'inrevés. 
• Quantes persones estan pendents que se'ls aplique 
la Llei de Dependencia a Vinaros i quantes en són 
beneficiaries? 
1 per acabar, malta gent ens alegrem que cada vegada 
en siguem més cada mes (masoquistes que som) 
els que venim a seure en aquests bancs de tortura. 
En un plenari passat vam propasar de canviar-los i 
vosté, senyor alcalde, ens va dir que ho miraria, com 
esta el tema? Si no pensen canviar-los invitaríem els 
portaveus de tots els partits que estan ben asseguts 
als seus escons, a seure en aquests bancs el temps que 
duren els plens. 
Perdoneu la llargaria de les preguntes, pero, és l'única 
manera de traure-les a la llum en aquest saló de plens. 
P.D. A més a més de contestar-nos en el corresponent 
pie, demanem si és possible que ens les fessen arribar 
també per escrit. Moltes gracies. 

Declaraciones que confunden a las y 
los vinarocenses 

Nuria Ferrer Carcel/er 

El pasado día 26 de septiembre se publicó 
en El Oiariet un artículo del Sr. Juan Bautista 
Juan que lleva a confusión a quien lo lee. 
En el artículo el Sr. Bautista se refiere a las obras de 
mejora del Camí de Sant Gregori. Nos viene a decir 
que con el d inero municipal se está resolviendo 
el problema que tenía que resolver la empresa 
constructora, y que es: la accesibilidad a la ciudad 
deportiva. Esta empresa en su día se comprometió 
a hacer un puente o un paso subterráneo para 
cruzar la vía del tren. Pues bien, lo que el Sr. 
Bautista deja de decir es que el compromiso 
aún está por parte de la empresa, pero hay que 
esperar a que la misma vuelva a ser solvente 
ya que actualmente su situación es precaria. 
Considero que cuando se hacen declaraciones 
donde se critican a otros partidos, el consistorio, 
etc., se tiene que dar toda la información y no dar 
la información a medias, ya que esto lo único que 
hace es confundir a la opinión pública. 
Por desgracia, cada vez hay menos transparencia 
en las palabras y acciones de los y las políticas de 
este pueblo. 

Solars en condicions 

-J!.r. Esquerra-Vinaros, en petició feta per 
registre d'entrada amb data 8 d'octubre 

de 2009, proposa a !'alcalde Vi na ros les següents 
mesures de convivencia: "Seguint la línia de 
les darreres peticions li volem fer notar que 
certs aspectes de la Normativa de Convivencia 
Ciutadana no s'acompleixen. En Vinaros no són 
pocs els solars abandonats pels seus propietaris, 
que al cap de poc temps es converteixen en petits 
abocadors o parquings aprofitats pel ve'l'nat; no 
és infreqüent trabar que per manca de cura i de 
manteniment, aquests solars abandonats amb el 
temps són ni u d'especies animals (rates, gats) que 
aprofiten les condicions materials de l'entorn, per 
tal d'utilitzar-lo de peculiar ecosistema. Esquerra
Vi na ros recorda l'obligació deis propietaris de 
tindre tancada la seua propietat abandonada, 
així com de fer-hi un manteniment que no puga 
permetre el creixement d'especies vegetals 
i animals; de la mateixa manera, recordem 
l'obligació de I'Administració local de fer complir 
una normativa que ella mateixa ha redactat. 
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Garrofes 

Joan Francesc Sant; Solé 

Se'n parla molt de les garrofes, quino ha sentit dir 
"va a guanyar-se les garrofes"?, o "es guanya mot 
bé les garrofes" o tantes i tantes combinacions 
per poder dir que a casa entren molts diners i 
que és una casa bona? Cal pensar que és un deis 
productes que més es cu ltiven a casa nostra, 
sobretot després de la desfeta que la míldiu 
porta a les nostres terres, on milers i milers de 
jornals de vinya foren substitu.fts pel conreu 
deis garrofers que, juntament amb l'oliva, tanta 
prosperitat porta a les nostres terres. 
Ara ha tancat l'últim comerciant, que segura
ment de manera romantica, competia amb la 
Cooperativa local per poder comercialitzar uns 
productes de la nostra terra, i que ara no tin 
drem altre remei que anar a Olig, a Benicarló o a 
Alcanar per poder-los vendre i d'aquesta manera 
amortitzar els minsos guanys que els llauradors 
locals puguen tindre. 
També se'n parla, i molt, de les condicions del 
nostre poble que el fan un poble comerciant 
abans que manufacturer. 
Tot aquest preambul cree que és necessari 
explicar abans d'entrar en materia, que no és altra 
que estem matant uns quants, potser desenes de 
llocs de treball, que d'altra banda no contaminen 
ni posen en perill la societat de Vinaros. Potser 
no m'explico bé, pero cree sincerament que 
aprofitant al maxim les riqueses naturals i no 
dedicant-nos exclusivament al comerc;:, és com 
es creen llocs de treball. 
Fent una mica de memoria, cal recordar queja 
hem tancat la secció de verdures, posteriorment 
les fruites, la taronja i els molins d'oli que tanta 
prosperitat han dut a poblacions ve'r'nes i ara ja fa 
uns quants anys que no es compren garrofes ni 
ametlles. Ara han convertit la cooperativa en un 
supermercat més, i per tan han tret la possibilitat 
de fer fabriques de farines i pinsos. 
El destí i el fi de la nostra Cooperativa, no és 
només guanyar molts diners, és donar un servei 
i un assessorament als pagesos per poder 
augmentar, si cal, els seus migrats guanys. 
Cal també felicitar, per acabar, els abnegats 
operaris de la nostra Cooperativa per la seua 
inestimable ajuda i entrega. 

MENU DIARIO 101 90 € 

MENU DE NOCHE 131 90 € 

JUEVES NOCHE Y VIERNES NOCHE: 

LA COSTILLA ADOBADA POR SOLO 6,- € CON PATATAS FRITAS 
-- ESPECIALIDADES EN TAPA, CARNE, PESCADO, 

PAELLAS, ARROZ NEGRO, FIDEUA 

CIVARADEROSIN - CLUB NAUTICO V/NAROS 
964 45 09 041 639 04 68 51 

ABIERTO TODOS LOS DI AS A LAS 1 Z" - U " LUNES OlA DE. DESCANSO 



ACTUALITAT 

Ambla mirada posada en el quart 
centenari de la relíquia 
La inauguració de !'escu ltura de Sant Sebastia posa el punt final als actes de la 
Carta de Poblament i dóna la benvinguda al quart centenari de la relíquia 

10 octubre 2009 

Oimarts hi va haver una reunió a f'auditori entre la organització deis actes i la ciutadania L'escultura de la piar; a Tres Reis ja ha estat inaugurada 

X t=lnr < 

Vi na ros ha posat el punt final a la celebració del 
768é aniversari de la seua Carta de Poblament 
amb la mirada posada en el quart centenari 
de !'arribada de la reliquia de sant Sebastii1. 
La ciutat ha gaudit d'un extens ventall d'actes 
que es van iniciar el 19 de setembre i van 
concloure ah ir, 9 d'octubre. La jornada d'ahir va 
ser potser la més intensa d 'aquesta setmana, 
amb la inauguració de !'escultura al ·legorica 
de sant Sebastia en la pla<;a deis Tres Reis a 
cimec de José Córdoba, després de mesos de 
treballs donant-li forma in situ. Posteriorment, 
en l'auditori municipal, a les 20 hores, va 
haver-hi un concert de música valenciana a 
carrec del cantautor tradicional Pep Gimeno 
Botifarra. Els actes de la carta de poblament 

REQUISITOS COMPRADOR 1 

i 

van concloure amb el gran pastis del 768é 
aniversari, realitzat pel gremi de pastissers de 
la localitat. Cal recordar que aquest acte va 
haver de posposar-se a causa de la forta pluja 
caiguda el passat 29 de setembre. 

De la Carta Pobla al IV Centenari 
La veritat és que els vinarossencs han celebrat 
aquest any el 768é aniversari de la seua fundació 
com a ciutat amb la mirada posada en un gran 
objectiu per al qual I'Ajuntament, la Fundació 
Caixa Vinaros i I'Església ja fa un any que hi 
treballen.l és que Vi na ros practicament enlla<;ara 
el final deis actes dedicats a la seua fundació 
amb els de la celebració del quart centenari de 
!'arribada de la reliquia de sant Sebastia. 

Disponibilidad de ahorro para hacer frente al20% del precio de la vivienda (32.283 €) 1 

11 
CARACTERÍSTICAS DE LAS VIVIENDAS PROTEGIDAS 

¡i Vivienda de 3 dormitorios + 2 baños 

1

1 PRECIO DE V~NTA: 119.569,35 € + 7% IVA 
1 FINANCIACION 

Plazo préstamo hipotecario: 25 años 1 Tipo de interés: Subsidiario 
Préstamo hipotecario y aval entregas a cuenta con Caixa Catalunya 
Entrega en efectivo, IVA incluido, por el comprador: 32.283 € 

SUBVENCIONES VPO Y SUBSIDIACIONES TIPO INTERÉS 
COMPRADOR A CARGO CCAA Y ESTADO 
Entre 15.000 € y 28.000 € 

Un repte en que tots els sectors socials de la 
població s'implicaran per treballar amb l'únic 
objectiu que siga un exit. El dimarts, a l'auditori, 
va haver-hi una primera presa de contacte 
amb tots els sectors socials i entitats de la 
ciutat. Dos actes inclosos en la programació 
de la Carta de Poblament han servit d'enlla<; 
o d'introducció a la celebració d'aquest quart 
centenari de la reliquia . El primer va ser la 
inauguració de l'exposició "Sebastián Beijing" 
de Ramon Roig a l'antiga capella de Santa 
Victoria. Una altra inauguració, la de la figura 
al·legorica del sant realitzada en pie centre 
de la ciutat per !'escultor José Córdoba, sera 
sens dubte l'enlla<; definitiu cap a aquesta 
celebració que implicara tot un poble. 

PLAZOS PROMOCIÓN 
Expediente de calificación provisional de 

fecha 6 de Noviembre de 2008 
Licencia de obras de fecha 17 de Julio de 2008 

Obra iniciada 
Entrega de llaves Septiembre 2.010 



~1 

El consistori 
insisteix a . , 
aconsegu1r mes 
plans d'ocupació 

X.Fiores 

La Regidoria de Comen;: i Economia 
de I'Ajuntament de Vinares ha 
sol·licitat per segona vegada !'oferta 
ocupacional per a la ciutat, amb la 
intenció d'aconseguir l'escola taller del 
molí de Noguera i el pla ocupacional 
d'atenció geriatrica que no havien 
estat concedits en una primera 
convocatoria. "Desgraciadament, i a 
pesar de la difícil situació económica, 
no se'ns va concedir'; va lamentar 
!'alcalde, Jordi Romeu, que en va 
destacar la importancia remarcant la 
demanda de formació i l'atur que hi 
ha al municipi. 

L'Ajuntament demana 
ampliar el termini 
d'adquisició deis 
terrenys del poi ígon 

X Flores 

L'Ajuntament de Vinares ha demanat al Ministeri 
d'lndústria una ampliació del termini de compra i 
la possibilitat d'utilitzar part del proxim credit per 
adquirirels terrenys que falten perdesenvoluparel 
polígon industrial a la partida de les Soterranyes. 
El passat dia 30 de setembre va finalitzar el 
primer termini per a l'adquisició de terrenys i 
I'Ajuntament ha adquirit 889.300 metres quadrats 
per un import de 5.335 .801 euros, segons va 
informar el regidor d'Urbanisme, Javier Balada. 
Per aixo, el consistori esta negociant amb el 
Ministeri d'lndústria la concessió d'uná moratoria 
per poder seguir adquirint terrenys utilitzant 
part del proxim credit de 7 milions d'euros que 
havia d'anar destinat a l'elaboració del projecte 
i l'inici de la urbanització del polígon. "Atés que 
la urbanització del polígon encara no s'ha pogut 
realitzar perles al ·legacions, volem que s'amplie 
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el temps per comprar més terrenys amb aquests 
diners'; va indicar Balada. 
En aquest moment, I'Ajuntament disposa "de 
gairebé 700.000 metres quadrats més de terreny 
de gent que vol vendre pero ha arribat fora de 
termini ". 
Si I'Ajuntament aconsegueix d'lndústria la seua 
petició, ja disposaria d'1 .700.000 metres de 
polígon, que té una extensió total prevista de 2,5 
milions de metres quadrats. 
De la primera fase del polígon, que va des del 
barranc de la Venta de Barana fins a la urbanització 
L'Estrella, falten comprar 170.000 metres quadrats 
que s'adquiriran a través d'expropiació. 
Per la seua banda, !'alcalde va destacar la 
necessitat que hi ha d'aquirir sol industrial en el 
municipi ratificada per l'estudi socioeconomic 
Vinarós actúa presentat aquesta setmana. 

Exit de la 6a Mostra de la Taula del Sénia a Vall-de-roures 

Redac · 

La Mancomunitat de la Taula del Sénia va 
celebrar a Vall -de-roures este cap de setmana la 
6• Mostra, després de les celebrades a Vinares, 
Sant Caries de la Rapita, Benicarló, Ulldecona i 
Alcanar. Per delegació del president Marcelino 
lg lesias va assistir-h i el conseller de presidencia, 
Javier Velasco. També van estar-hi presents 
el delegat de la Generalitat a les Terres de 
I'Ebre, Lluís Salvadó; el diputat de Terol Rafael 
Martí; la diputada a Corts Yolanda Casaus; 
el president del Consell del Montsia, Castor 
Gonell , i la vicepresidenta del Matarranya, 
Rosa Domenech . 1 per la Mancomunitat, a 
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més del president, Jordi Romeu, i !'alcalde 
de Vall -de-roures, Carlos Boné, van assistir-hi 
alcaldes i regidors d 'Aicanar, Calig, Freginals, 
la Galera, Godall, la Jana, Mas de Barberans, 
Morella, Pena-roja de Tastavins, Rossell, Sant 
Caries de la Rapita, Santa Barbara, la Sénia, 
Traiguera, Ulldecona, Vall -de-roures, Vallibona 
i Vi na ros. Tots ells es van reunir al saló de plens, 
parlant com a amfitrions !'alcalde i el president 
i presentant un informe el gerent. El conseller 
Javier Velasco va contestar a la petició d'un 
interlocutor del Govern d 'Aragó per a la M-TdS 
que seria ell mateix i queja es coordinaria amb 

els altres Departaments. 
La Mostra, amb envelats deis pobles, es va 
ubicar a la pla<;:a de la Comunidad Autónoma 
de Aragón (a la vora del pont de pedra sobre 
el riu Matarranya) amb artesania, productes 
tradicionals, informació, turisme ... 
També van haver-hi degustacions de productes 
salats i dol<;:os. A més, als porxos de l'ajuntament 
va haver-hi durant tot el dia una exposició sobre 
el riu Matarranya. 
Matí i tarda van haver-hi desfilades de bandes de 
música, grallers i rondalla . 1 en acabar, l'actuació 
del Grup de Jota de Vall-de -roures. 



ACTUALITAT 

Se presenta 'Vi na ros actúa, 
una mirada a la realidad 
socioeconómica de Vi na ros 
con la colaboración de 
informantes clave' 

1 O octubre 2009 

El estudio ha permitido conocer mejor la realidad social y económica de Vinar6s 

Redaal() 1 

El pasado viernes 2 de octubre se celebró en la Caixa 
Rural de Vinaros la presentación del libro Vinarós 
actúa, una mirada a la realidad socioeconómica de 
Vinarós con la colaboración de informantes clave. 
Este libro recoge las principales conclusiones del 
proyecto Vinarós actúa, desarrollado en el 2009 
y financiado por la Fundación Caixa Vinaros. El 
Ayuntamiento de la ciudad ha contribuido a 
cofinanciar la edición de este trabajo a través de 
un libro y un encarte distribuido en el semanario 
Vinaros, a f in de que los resultados del trabajo 
tengan la mayor difusión posible entre la 
población de la ciudad. 
El presidente de la Fundación, Manuel Molinos, 
inauguró el acto destacando y agradeciendo 
la amplia colaboración en el trabajo por parte 
de empresarios/as y de informantes clave de 
entidades sociales de la ciudad, a través del foro y 
de entrevistas. Esto ha permitido, según palabras de 
Molinos, "contar con una radiografía de la ciudad, 
con datos cuantitativos e información cualitativa 
en los ámbitos social, laboral y económico, que 
permite obtener conclusiones y propuestas para 

contribuir a mejorar el modelo socioeconómico de 
la ciudad, pensando en Vinaros como una ciudad 
moderna del siglo xxt". 
La asistencia técnica del trabajo, la consultora 
social CREAS, recordó las principales conclusiones 
de este trabajo, realizado en tres fases: una primera 
de estudio de datos a partir de fuentes oficiales, 
una segunda de entrevistas en profundidad con 
informantes clave y un foro de debate con la 
participación de 23 interlocutores. Respecto a las 
principales conclusiones y propuestas en relación 
al plano social, se destacó el incremento de la 
economía sumergida, el aumento del número de 
usuarios/as en las entidades y el elevado índice 
de voluntariado. En el ámbito económico, en 
un momento de crisis generalizada que afecta a 
todos los sectores, se insistió en la necesidad de las 
empresas de prepararse para poder anticiparse a 
los problemas mediante la introducción de políticas 
de I+D+i o de mejora de los recursos humanos. 
En las propuestas generales, se hizo hincapié 
en la necesidad de detectar las necesidades y 
carencias que afectan al municipio para poder 

anticipar propuestas de desarrollo, la posibilidad 
de fomentar el asociacionismo empresarial y el 
interés en participar en experiencias innovadoras 
y tecnológicas que propicien una planificación del 
territorio. 
El alcalde de la ciudad, Jordi Romeu, clausuró el 
acto y recogió un ejemplar del estudio completo 
de manos de Manuel Molinos, en representación 
de la Fundación Caixa Vinaros. El alcalde del 
consistorio se comprometió a recoger el reto que 
este estudio planteaba y a trabajar en algunas de 
las líneas propuestas como el desarrollo de planes 
estratégicos, el fomento del asociacionismo 
empresarial o la puesta en marcha de experiencias 
innovadoras para la ciudad, en el marco de 
la Fundación que pilotará el futuro Centro de 
Conocimiento. También valoró muy positivamente 
el reiterado compromiso de la Fundación Caixa 
Vinaros con la sociedad de Vinaros desde su 
creación en el año 2000 y, en particular, la puesta 
en marcha de este trabajo en un momento de 
crisis, buscando alternativas que permitan mirar el 
futuro con optimismo. 

La Regidoria de Medi Ambient elabora un mapa interactiu del Cataleg 
d'Arbrat d'lnterés Local de Vi na ros 

Redacció 

A partir del treball d'inventari 
d'arbres monumentals, I'Ajunta
ment va aprovar l'any 2007 el Ca
taleg d'Arbrat d'lnterés Local. Ara 
aquest treball es pot visualitzar a 
través d'un mapa interactiu pro
mogut per la Regidoria de Medi 
Ambient, amb la finalitat de po
sar en valor el patrimoni arbori 
local, augmentar-ne la difusió i 
facilitar-ne la localització. 
En el mapa estan localitzats els 
53 arbres catalogats dins del ter
me municipal i en polsar sobre 

cada punt es pot visualitzar la 
fotografia i les característiques 
de cada arbre. Cada exemplar re
uneix alguna característica que 
el fa mereixedor d'aquesta pro
tecció, bé per la seua edat, sin
gularitat, per les mides (alc;aria, 
perímetre del tronc, diametre 
de la capc;ada, etc.) o bé pel seu 
port i bellesa. 
El mapa interactiu ja es pot con
sultar en la web de I'Ajuntament 
de Vinaros www.vinaros.es dins 
de la secció Medi Ambient. 
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ACTUALITAT 

El BLOC, "decebut" per l"'escassa incidencia en l'ocupació" del PIan Zapatero 
L'empresa adjudicataria d e les obres d el mercat va "oblidar" incloure la pintura ignífuga, segons Moliner 

X.Fiores 

El secretari local del BLOC, Jordi Moliner, va 
mostrar el dilluns la seua "decepció" per l"'escassa 
incidencia" que ha tingut el Plan E en la creació 
d'ocupació en el municipi i ha assegurat que 
!'empresa adjudicataria de les obres del mercat va 
oblidar incloure en el projecte la pintura ignífuga 
de tota !'estructura de ferro. Segons el secretari 
local, Jordi Moliner, sera I'Ajuntament qui haura de 
sufragar els més de 15.000 euros en que va valorar 
aquest "error del projectista': 
"Estem decebuts amb el Plan Zapatero perque no 
ha servit per revitalitzar el nostre entramat socia l'; 

va indicar Moliner apuntant que en les obres "es 
pot veure que el que han fet la majoria d'empreses 
és continuar ambla gent que tenien o posar menys 
gent a treballar deis que haurien de fer-ho': Com a 
exemple, va assegurar que en la remodelació del 
mercat "haurien de ser noranta els treballadors 
quan només hi ha quatre persones, o fins a deu 
coma maxim". 
Moliner va lamentar que I'Ajuntament haja ad
judicat les obres "a grans empreses vingudes de 
fora en lloc d'optar per convocar un procés d'in
vitació a empreses del poble perque presenten 
els seus projectes com sí que han fet altres ajun
taments". Pel secretari local del BLOC, I'Equip de 
Govern ha demostrat "falta de sensibilitat" amb 
les empreses locals, atés que"el més logic és que 
les empreses del poble treballen per al poble, 
perque les de fora no arreglaran la crisi". 

"Oblit" en l'obra del mercat 
Respecte a l'obra de remodelació del mercat 
municipal a la plac;:a de Sant Agustí, Moliner va 
assegurar que !'empresa adjudicataria va "oblidar" 
incloure en el projecte la pintura ignífuga per 

a !'estructura metal·lica. Aquest "error'; segons 
Moliner, suposara un sobrecost "d'un mínim de 
lS.OOOeuros que haura de pagar I'Ajuntamentquan 
ellogic seria que ho assumís la mateixa empresa o 
el projectista': En aquest sentit, el secretari local del 
BLOC va considerar que "segurament si aquesta 
obra l'hagués realitzat una empresa de Vinaros 
aixo no hauria passat, perque coneixen el mercat". 

Carencies en vials 
D'a ltra banda, el regidor nacionalista, Domenec 
Fontanet, va recordar que el seu grup municipal 
va demanar al gener de 2008 la renovació 
d'algunes plaques deis noms deis carrers de 
la costa nord, sud i del centre de la ciutat. "Ha 
passat un any i mig i no s'hi ha fet res, fet que 
demostra que aquest Equip de Govern no esta 
per les coses senzilles que són les que afecten 
directament el ciutada'; va apuntar. 
L'Ajuntament tampoc no ha contestat, segons Fon
tanet, a la instancia presentada a !'octubre de 2008 
per posar bandes reductores de velocitat al carrer 
del Pont i a la prolongació de Maria Auxiliadora 
ambla finalitat d'evitar la perillositat vial. 

Balada respon al BLOC 
que els tecnics de contractació 
decideixen l'adjudicació de 
projectes 

El regidor d'Urbanisme, Javier Balada, va respondre el 
dimarts al BLOC que és la llei de contractació estatal la 
que obliga a l'adjudicació deis projectes per concurs, 
mentre que per part de I'Ajuntament "existeix un 
control rigorós perque les empreses complisquen 
ambles jornades laborals". 

El regidor també va remarcar que qui decideix el 
sistema d'adjudicació deis projectes és el departament 
de contractació. Respecte a !'error perno incloure en 
el projecte del mercat la pintura ignífuga, Balada va 
indicar que la responsable no és !'empresa executora, 
sinó el redactor del projecte. 

l 

XIV Traba da de Dol~aina i Tabal 

Emili conollnsa 

El dissabte passat 3 de setembre una desena 
de grups de diferents poblacions del nord de 
Castelló i sud de Tarragona van participar en 
la XIV Trabada de Dolc;:aina i Tabal celebrada a 
Vinaros i organitzada per I'Associació Cultural Ball 
de Dimonis. Cada colla va fer una cercavila per un 
circuit al voltant del carrer Major i tot seguit va 

haver-hi l'actuació en la placeta de la Comunió, 
enfront de la plac;:a Parroquial. Per primera vegada 
va assistir-hi la colla de dolc;:ainers de Benicarló i no 
van faltar-hi les d'UIIdecona, Bot, Aldover, Tortosa i 
Vinaros, entre altres municipis. L'acte estava indos 
dintre de la programació de l'aniversari de la Carta 
de Poblament. 



ACTUALITAT 

El Carnaval de 
Vinares 201 o 
ja té cartell anunciador 
L'obra tr iada ha sigut la p resenta d a 
pel vinarossenc Dav id Ag uado 

Emili Fono/losa 

El Carnaval de Vinaros 201 O ja té cartell 
anunciador. L'obra triada ha sigut la 
presentada pel vinarossenc David Aguado 
Aixala. Després de dos anys amb cartells 
encarregats, la Comissió Organitzadora 
del Carnaval (COC) va recuperar el concurs. 
Aguado ja ha guanyat altres concursos de 
cartells, com els de Setmana Santa de Vinaros 
2004 i 2005. 
Van optar al premi onze cartells, tots ells fent 
referencia al Mediterrani, que és la tematica 
del proxim carnaval, que se celebrara del 5 
al 15 de febrer. El president de la COC, José 
Antonio Jiménez, va indicar que "caldra 
estrényer el cinturó'; pero va confiar que 
I'Ajuntament i la Diputació "ens aporten tot 
el que fac;:a falta': Per la seua banda, !'alcalde 
Jordi Romeu va reconéixer que "este m en un 
moment difícil '; pero va assegurar que es 
mantindra el pressupost per aquesta festa . 

1 O oct ubre 2009 

David Aguado, junto al alcalde, Jordi Romeu, el presidente del COC, José Antonio 
Jiménez y la concejala de Fiestas, Maribel Sebastia. Abajo, los carteles finalis tas 
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Nacido en Vinaros hace 41 años en el seno de 
una familia marinera, al igual también que sus 
abuelos, sus padres Tomás y Rosa le indujeron en 
el mundo de la pesca a los 16 años de edad, con 
el barco arrastrero de casa denominado Fermina 
Gilabert. Así faenó durante doce años, hasta que 
comprendió en aquellos momentos que la pesca 
estaba inmiscuida en una espiral degenerativa 
de extracciones, con desmesurados aumentos 
de motores, gasoils, esloras, artes, etc., y viendo 
que se iba en regresión decidió pasar de 
armador de embarcación pesquera de la mar a 
empresario industrial en tierra firme junto a su 
cuñado, en la fabricación de semiconservas y 
salazones de pescado. Luego, al cabo de cinco 

años optó por construirse él solo otra fábrica 
de conservas en el polígono industrial, con el 
nombre de Coarvi. 
Los inicios fueron duros, ya que la legislación 
vigente alimentaria prevé una serie de 
medidas sanitarias y de seguridad de estricto 
cumplimiento, y al arrancar de cero, o sea, tener 
que hacer toda la construcción de obra nueva, 
implicó duros esfuerzos físicos y económicos, 
que los pudo soportar y superar gracias al apoyo 
monetario de entidades bancarias locales, que 
confiaron en este innovador negocio, pero en 
especial a la Caixa Rural de Vinaros, que apoyó 
incondicionalmente esta peculiar industria 
local que elaboraba y entrelazaba productos 

vinarocenses, tanto del mar como del campo. 
De lo contrario, según indica, no hubiera podido 
salir adelante, puesto que las inversiones y 
los gastos, en un principio, propiciaron un 
estancamiento dificil de superar, a no ser al final 
por la ayuda financiera de esta entidad local. 
"Primeramente, nos tuvimos que iniciar en la 
compra del pescado en la lonja de Vinaras, en 
que la Cofradía nos facilitó de buen gusto el 
total acceso a la subasta y el poder adquirir de 
primera mano las extracciones de los barcos, en 
especial la materia prima que necesitábamos, 
tanto de nuestro característico pescado azul, 
como de cefalópodos, ya que son idóneos para 
nuestras necesidades industriales~ explica. En 



caso de una mayor demanda, la empresa prevé 
ampliar las compras a puertos vecinales. 
De manera que, poco a poco y de forma muy 
artesanal, "comenzamos la elaboración de 
productos de mar, como nuestro inigualable 
boquerón procedente de las aguas del área de 
influencia del delta del río Ebro, que fileteamos 
en vinagre, o la sardinilla en aceite y escabeche, 
la anchoa que salamos y que capturan las 
traíñas de cerco en las lites Columbretes, las 
rodajas de pulpo roquero que se pesca con 
cadufo por este litoral, etc., mezclados con 
otros frutos del campo como son las cebolletas, 
aceitunas y pimientos': Una muy demandada 
especialidad de la empresa es la confección de 
banderillas con diversidad de estos productos 
(mar y tierra) entre mezclados y atravesados 
por un palillo, llamado banderilla, que le 
dan al paladar un nuevo sabor, diferente a lo 
tradicional de un solo producto final llevado 
a la boca. Aquí están ensartados todos juntos, 
el pulpo, la cebolla, el boquerón y el pimiento, 
o sea, un bocado que invade el paladar con 
deliciosos sabores, pudiéndose comer en frío, 
simplemente abriendo el recipiente. 

"Al principio comenzamos a trabajar en la fábrica 
con cinco y diez empleados, pero ahora en plena 
temporada y a tope de producción, podemos 
tener una plantilla de veinticinco'; asegura. 

11 Al principio comenzamos 
a trabajar con cinco y diez 

empleados, pero ahora 
en plena temporada 
podemos tener una 

plantilla de veinticinco 11 

Coarvi tiene muchos pedidos de clientes de 
provincias y comunidades limítrofes, y con 
vehículos propios envía la mercancía a destino, 
siendo en este comercio todo muy personal. 
Otra línea de negocio innovadora ha sido la 
creación en la misma sala de recepción de 
visitas de la fábrica, de un pequeño museo, 
donde están expuestas miniaturas de barcos 

de pesca, con sus respectivas redes simulando 
faenar, fotos antiguas de sus familiares a 
bordo de los pesqueros, en donde se puede 
apreciar la forma que los marineros pescaban. 
Así, están en contacto con agencias de viajes 
de autobuses y periódicamente les visitan 
grupos de turistas y jubilados de pueblos de 
varias autonomías, pero mayoritariamente de 
Catalunya y Valencia y cuando vienen aprecian 
el museo marítimo, y al mismo tiempo tiene 
expuestos en dicha sala receptora a un lado un 
expositor con todos los productos culinarios 
que realizan, y así la gente puede asociar la 
pesca con el resultado final en la mesa, por lo 
que efectúa bastantes ventas al momento. 
Cabe recalcar la buena labor y exclusiva 
dedicación de todos sus trabajadores, que 
desde que comenzaron en un principio, 
siempre se esmeraron en su cometido para que 
la incipiente empresa pudiera prosperar, gracias 
a todos aquellos que hicieron posible esta 
ascendencia y, cómo no, a los empleados más 
actuales, que hacen posible esta continuidad 
y que estemos consolidados en este tipo de 
mercado tan competitivo. 
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93 años 

1 O octubre 2009 

Araceli Parra Delgado, rodeada de sus nietos, celebró los 
93 años en compañía de toda su familia. Enhorabuena 

Instantánea realizada en una portalada de la 
catedral de Burgos por viajeros del centro M. 
de la 3• Edad, en días pasados 

Cena familiar 
para celebrar 
la jubilación 
de Manolo 
Martínez 
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Jornada de convivencia de Cocemfe en la ermita 

1· 1 1· 
ASOCIACIÓN DE PER ONAS 
DI APACITADAS FÍSICAS 

10 octubre 2009 

COC EMF E - VI NAR Ó S 
w ww.co 'e "' llt'lro aros.arp·•ai l: hfo@coce 

. . 
Un año más el domingo 4 de octubre, y ya son 
tres años consecutivos, Cocemfe Baix Maestrat 
organizó unas pael las en el marco incomparable 
de nuestra ermita para socios/as, vo luntarios/as y 
colaboradores. En total, se cocinaron tres paellas 
a cargo de voluntarios y con la organización de 
nuestro tigre Delfín padre, a los cua les la junta les 

damos las gracias por haber elaborado las paellas. 
Más tarde, y como viene siendo habitual año tras 
año, los Tigres del Servol amen iza ron con sus 
canciones y su alegría la sobremesa, haciéndonos 
pasar un buen rato a todos los socios/as que se 
animaron a subir. 
Así mismo con este escrito la junta, la cual presido, 

Solidaritat i cultura tornaran a donar-se 
cita a Vinares els dies 24 i 25 d'octubre. 
El grup Locura oferira un espectacle 
musical solidari en l'auditori municipal. 
El fons que es recapte es donara a 
I'Associació Espanyola contra el Cancer, 
a Carites, a El Cau i també als pares de la 
xiqueta Lucía García Jiménez, afectada 
per una malaltia cerebral. 
Les entrade's d'aquest espectacle 
solidari, que du per nom Locura, tu 
nuevo musical, ja es poden comprar a 
!'oficina d'informació i turisme a un preu 

de 5 euros. 
La situació provocada per l'actual crisi 
ha suposat per a les entitats socials un 
increment d'usuaris entre un 30 i un 40 
per cent. El fet que Vinares és una ciutat 
solidaria i amb un alt índex de voluntariat 
s'esta demostrant amb aquest t ipus 
d'actes, als quals cal sumar l'actuació 
també benefica del ballet Iberia, que 
destinara el fons recaptat al Cottolengo 
de Río Cuarto, i el que es recapte en el 
partit entre polítics i periodistes previst 
peral novembre es destinara a Carites. 
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queremos agradecer la colaboración, ya que sin 
ésta no se podrían hacer las paellas. Por ello 
damos las gracias al Ayuntamiento, Carrefour· 
Vinares, Espectácu los Maestrat, Alfredo (El 
Ermitaño), así como a otras colaboraciones. 
Gracias de nuevo a todos en nombre de la junta 
y hasta el año que viene. 

Comparsa 
Marxeta-87 

Informa a los socios: 
El día 18 de octubre fideua en la ermita. Para 
apuntarse llamar al teléfono de la comparsa 
653329043. El plazo límite para apuntarse 
es el día 12 de octubre. 
A partir del día 17 de octubre ya se podrá ir 
a confeccionar el traje de carnaval, llamar 
antes a Marcela para pedir hora. 
El primer viernes de noviembre habrá 
reunión general, esperamos vuestra 
asistencia. 

La junta 



CULTURA 

El folclore vinarocense 
se exportará a Argentina 
Río Cuarto ofreció una gran actuac ión 
benéfica de su ballet Iberia 

Emili Fono/losa 

Las componentes del ballet Iberia, integrado en 
la Casa de España de la ciudad argentina de Río 
Cuarto, han ensayado con el grupo folclórico 
Les Camaraes ante la posibilidad de incluir en su 
variado repertorio el más tradicional de los bailes 
de Vinarós. 
Este ballet ha estado en Vinarós para ofrecer una 
actuación benéfica en el auditorio. Gaspar Redó, 
presidente de Les Camaraes, hizo posible que 
ambos grupos folclóricos entraran en contacto 
e incluso Les Camaraes intervino en el referido 
concierto. Redó destacó que las bailarinas 
argentinas han aprendido con rapidez los pasos 
del baile vi na rocen se. 
La recaudación obtenida en la magnífica actuación, 
titulada Aroma de dos mundos, en un auditorio 
lleno al completo, ha ido a parar al Cottolengo 
de Río Cuarto, una casa de acogida en la que 
colabora la ONG Delwende, como dio a conocer el 
presidente de la entidad en Vinarós, Tomas Ferrer. 
Una representante de la entidad indicó antes de 
actuar el ballet que Delwende paga cada año el 
sueldo de cuatro enfermeras del Cottolengo. El 
alcalde de Vinarós, Jordi Romeu, leyó una carta de 
su homólogo riocuartense en la que apoyaba este 
nuevo paso conjunto entre ambas poblaciones. 
Elballetlberia,que un día antes intervino en Morella, 
llegó a Vinarós avalado por la Municipalidad 
(Ayuntamiento) de aquella ciudad y la Universidad 

Nacional de Río Cuarto. 
El grupo de danzas ha participado en certámenes 
a nivel provincial, nacional e internacional, 
obteniendo primeros premios en categoría grupal 
y también a través de algunas de sus integrantes. 
Está dirigido por Morma Moriones, quien posee 
una trayectoria de 23 años, ininterrumpidos, en 
la academia de Danzas, de la Sociedad Española 
S.M. de Río IV y tiene numerosos reconocimientos 
como el trofeo por su trayectoria como directora 
del ballet de la confederación interamericana 
de la Danza CIAD. 2002. Moriones destacaba las 
atenciones que han recibido en Vinarós e insistía en 
la gran emoción que les ha producido actuar para 
conseguir fondos destinados a una causa solidaria, 
como es el Cottolengo de su ciudad, a donde 
precisamente ya han acudido varias vinarocenses 
a realizar labores humanitarias. 
La presencia del ballet en Vinarós se enmarcó 
dentro de los actos de la Carta Pobla y es una 
iniciativa más de hermanamiento entre ambas 
ciudades ligadas desde que a principios del siglo 
pasado centenares de vinarocenses emigraron a 
América en busca de fortuna. 

Vinaros y Río Cuarto, unidos por la solidaridad 
El pasado domingo 4 de octubre, tuvo lugar en 
el auditorio municipal la magnífica actuación del 
Ballet Iberia de la ciudad hermana de Río Cuarto 
(Argentina). 
Desde la delegación de la ONGD DELWENDE 
"al Servicio de la Vida" en Vinarós, queremos 
expresar a través de estas letras nuestro sincero 

agradecimiento al Ayuntamiento de nuestra 
ciudad por su iniciativa de hacer de este 
espectáculo un acto de solidaridad con los más 
necesitados. 
Gracias por haber destinado la recaudación íntegra 
recogida en la gran actuación de este grupo de 
bailarinas, al Cottolengo D. Orione de Río Cuarto, 
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La Municipalidad de Río Cuarto declaró este 
viaje a España de interés municipal, según el 
documento firmado por su intendente (alcalde) 
Juan R. Jure, quien precisamente desciende de una 
vinarocense. 
La Sociedad Española de S.M. y la Universidad 
Nacional de Río Cuarto, además del Poder 
Legislativo de la Provincia de Córdoba (Argentina), 
también han apoyado la presencia en Vinarós del 
ballet Iberia. 

uno de los proyectos que DELWENDE"al Servicio 
de la Vida" sostiene de manera permanente. 
Hasta este centro asistencial donde se realiza 
una gran obra de consolación, atendiendo a 
los más pobres de los pobres, disminuidos 
físicos y psíquicos, llegará la solidaridad de los 
vinarocenses. Gracias. 
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CULTURA 

Paz Buñuel guanya el XXVI 
Certamen local de pintura 

X.Fiores 

La jove pintora vinarossenca Paz Buñuel va guanyar 
el XXVI Certamen local de pintura, que consta 
amb un premi de 1.200 euros. Al certamen es van 
presentar només una quinzena d'obres i tan so is s'ha 
concedit un primer premi, atés que segons el jurat 
no s'han presentat obres amb el nivell suficient per 
poder ser guardonades. Buñuel ha guanyat en altres 
ocasions aquest premi de pintura. La inauguració de 
la mostra va comptar amb la presencia de !'alcalde, 
Jordi Romeu, acompanyat perla regidora de Cultura, 
Maria Do lores Miralles. 
Romeu va tancar l'acte destacant que el concurs 
s'haura de replantejar i potenciar. L'exposic ió, a 
l'auditori municipal, podra visitar-se f ins al prox im 
dia 18 d'octubre. 

Dona ció d'un llen~ de sant 
Sebastia a A mies de Vinaros 

Amtes de Vmarós 

El passat dia 1 d'octubre M• Teresa Selma Armela, Joaqufn 
Selma Armela i Eric Armela van donar a l'associació Amics 
de Vinaros un llen~ amb una imatge de sant Sebastia. 
t:obra esta signada en la part posterior pel pintor 
vinarossenc Hilarión Claramunt, que va desenvolupar la 
seua vida artfstica a finals del segle x1x i principis del segle 
xx. La donació es fa en memoria deis seus abuelos Joaqufn 
Selma Antolf i Marra del Consuelo Miralles Guimera 
t:obra que es troba en unes condiclons acceptables de 
conservació, es netejara per poder ser exposada en la 
mostra dedicada a sant Sebastia, que se celebrara en la 
seu de l'associacló durant el mes de gener amb motiu 
del quart centenar! de !'arribada de la relfquia del sant a 
Vi na ros. A partir d'eixe moment es podra contemplar en la 
seu social de l'associacló. 

Padre Jony, escribe un libro 
Este 6 de octubre ha salido a la venta el libro 
Notas de un cura rockero del Padre Jony, 
publicado por la ed itorial Espasa. 
Cuando la vida nos da la espalda y las 
circunstancias no son favorables, no debemos 
derrumbarnos; siempre existe una pequeña 
llama de esperanza para mejorar la situación. En 
Notas de un cura rockero, el Padre Jony cuenta 
cómo a través de su música muchas personas 
han encontrado fuerza, luz y consuelo, y nos 
ofrece la solidaridad como principio vital. Con 
su experiencia en los países más pobres del 
mundo, nos enseña que hay otros caminos 
alternativos a la destrucción, la oscuridad y el 
egoísmo, y que podemos convertir este mundo 
en un mundo más habitable. 
"Paz, Jesús y rock'n'roll'; es su lema. 
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Notas 
de une ra 

rockero 

Parroquia 
Santa 
Magdalena 

Los que este año 
celebráis el 

25° aniversario 
de matrimonio, 
poneros en contacto 
con mosén Cristóbal. 

Tel. 626 896 848 
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CULTURA 

S'inaugura l'exposició "Sebastia 
Biejing" de Ramon Roiga l'antiga 
ca pella de Santa Victoria 

X. Flores 

Vinaros va inaugurar el divendres 2 d'octubre 
el que pot considerar-se com el primer deis 
actes de la celebració del quart centenari de 
!'arribada de la reliquia de sant Sebastia. Es 
tracta de la instal-lació artística del polifacetic 
Ramon Roig i que podra visitar-se a la capella 
de Santa Victoria, l'antic museu de la ciutat. 
La instal·lació gira entorn del curtmetratge 
Sebastia Beijing que, basant-se en la llegenda 
del sant, situa l'acció en el Pequín actual, 
interpretant el martiri del sant com una forma 
de dissidencia al sistema economic dominant. 
El se u creador, Ramon Roig, va explicar que "el 
protagonista no és un guerrer de la guardia 
reial, com va ser sant Sebastia, sinó que és 
un alt executiu que s'enfronta a la diatriba de 
veure com el seu món esta canviant". 
Es tracta, segons Roig, d"'una mirada con-

temporania cap al mite de sant Sebastia, en
carnat en un personatge oriental que viu a 
Pequín, lloc on es desenvolupa l'acció i on el 
protagonista pateix una metamorfosi paral
lela a la transformació del seu entorn, la 
d'una societat xinesa que s'occidentalitza". 
Després de rebre l'encarrec de I'Ajuntament de 
fer una exposició basada en la figura de sant 
Sebastia, Roig va explicar que es va plantejar el 
repte d'anar més enlla de les representacions 
iconografiques tradicionals del sant, tan 
habituals en l'art i la literatura, encara que s'ha 
seguit inspirant en textos d'autors diversos, 
com Santiago Delia Voragine o Gabrielle 
D'Anunzio. 
Pera la inauguració d'aquesta exposició, s'ha 
adequat la ca pella de Santa Victoria eliminant
hi les humitats existents. 

Mamen Peiró rep el premi Vi na ros en Curt 

Emili Fono/losa 

El saló d'actes de la Fundació Caixa Vinaros va 
acollir el dijous 1 d'octubre l'acte de clausura del 
cicle de curtmetratges Agustí Comes, durant el 
qual es va lliurar a Mamen Peiró el premi Vinaros 
en Curt per un documental sobre els preparatius 
d'una de les obres de Caries Santos. 
El premi Vinaros en Curt que s'atorga a algun curt 
que tinga relació amb la ciutat ha anat a parar al 
documental Lisístrata versus Caries Santos, en el 
qual Peiró porta a terme una analisi en profunditat 
deis treballs previs a !'estrena d'una obra del 
pianista vinarossenc, com va poder veure's en 
aquesta sessió de clausura ja que es va projectar 

íntegrament. 
El documental es va rodar l'any 2003. Són quaranta 
minuts sorgits de nou hores de rodatge en els 
quals Peiró passeja la seua camera pels assajos, 
combinantuna mirada cinematografica i subjectiva. 
"Intento mostrar com treballa Caries amb més de 
100 persones cada di a durant gairebé dos m esos ... 
cada día l'espectacle creixia sota la mirada i les 
ordres de Caries, la idea era observar com donava 
vida a un espectacle d'aquestes dimensions'; va dir 
la seua realitzadora. 
El treball de Peiró esta rodat a les naus de l'antiga 
siderúrgia de Sagunt, lloc on l'obra es va estrenar. El 

documental inclou una entrevista amb el pianista, 
a més d'incorporar preguntes a altres membres 
actius del muntatge, com la maquilladora o el 
coreograf. 
El treball de Peiró s'atura en l'assaig amb les 
motocicletes que va incorporar Santos al muntatge, 
o en les proves de vestuari. Peiró va agrair el premi, 
que traslladava a Santos, ja que considerava que 
"sense ell no hagués sigut possible". 
Abans de projectar-se l'obra guanyadora, es va 
oferir com a antesala un curtmetratge, titulat 
Al Dente, que ha comptat com a guionista amb 
Mamen Gil. 
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CULTURA 

Da ni Miral les, ganador del 
Vinarosphotobloggers de octubre 

www. v1narosphotob10ggers.ora 

El vinarocense Daniel Miral les ha sido el ganador del 
concurso fotográfico que cada mes convoca www. 
vinarosphotobloggers.org. El concurso, temático, 
estaba dedicado este mes al "Miedo". Con la fotografía 
Homenatge a Christian Poveda ha sido seleccionado 
como ganador del concurso mensual. 
Con esta obra Dani realiza su homenaje al fotógrafo 
hispano-francés Christian Poveda, que fue encontrado 
asesinado el4 de septiembre de 2009 en la loca lidad de 
Apopa, en los suburbios de San Salvador. Poveda residía 
en El Salvador desde hace unos tres años, período de 
tiempo en el que fi lmó el documental La vida loca, que 
versa sobre la vida de los jóvenes pandilleros de las 

Exposició de Rafa Garrit a I'Art Lo unge 

llamadas maros (bandas criminales). 
Este concurso y la web están abiertos a todos los amantes 
de la fotografía a través de www.vinarosphotobloggers. 
org. 
Y como ganador, Dani nos propone para el concurso 
de octubre 2009 el tema "Contrastes'; que describe 
como: "cua lquier diferencia notable entre dos o más 
elementos dentro de una misma imagen. Para hacernos 
una idea, diversos ejemplos: blanco y negro, grande 
y pequeño, viejo y joven, rico y pobre, etc., también 
valdría una imagen muy contrastada de niveles. Mejor 
una foto hecha expresamente para el concurso que una 
de archivo, gracias. ¡Ánimo a todos!" 

Nota in fo rmativa 
L'Associació Cultural Jau me 1 de Vi na ros 
convoca la seua assemblea ordinaria 
pera l 28-10-2009 a les 20 h, en primera 
convocatoria, i a les 20.30 h, en segona, 
a la Casa de la Cultura de Vi na ros amb el 
següent ordre del dia. 

1 r) Lectura i aprovació, si s'escau , 
d e l'ac t a anterior 
2n) Propostes d 'activitats 
3r) Gest ió de socis i quotes 
4t) Renovació de junta 
Sé) Precs i preguntes 

El vinarossenc Rafa Garrit exposa a I'Art Lounge durant tot el mes d'octubre. La inauguració 
de la mostra va ten ir lloc dilluns. 

El president 
Joan Francesc San<; i Solé 
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CULTURA 

Programación 
50° aniversario 
de la Peña 
Taurina Pan 
y Toros 

Sábado día 1 O de octubre, cena 
de gala en el Paladium. Homenaje 
a todos los presidentes y damas 
de la entidad. 
Sábado 17 de octubre, en el 
auditorio concierto de pasodo
bles taurinos a cargo de la So
ciedad Musical La Alianza de 
Vi na ros. 
Domingo 25 de octubre, a 
las 10:30 horas en la iglesia 
arciprestal, solemne misa en 
honor de los socios difuntos con 
la actuación desinteresada de la 
coral de Vi na ros. 

peña taurina 

PAN Y TOROS 

f~• , ~ 
A las 13:00 horas, frente al local 
social, paella para los socios de la 
entidad que adquieran la entrada 
para el festival taurino y, al finalizar 
la comida, pasacalle hasta la 
plaza de toros acompañados de 
la banda de música y la charanga, 
para presenciar el festival taurino. 
A las 16:30 horas, festival taurino 
con la actuación de los mejores 
toreros de la provincia de 
Castellón: Paco Ramos, Vicente 
Prados, Alejandro Rodríguez, 
Vicente Gómez Guerrita, Diego 
Lleonart y Juan Carrión. 

Orgamtza 
Coral GarCia Julbe 

Patroona 
Aluntament de Vlnaros 
Regidoria de Cultura 

Entrada lliure 
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Col.labora 
Esglés1a de Vinaros 



PESCA 

Sesión matinal de subastas de peix blau 

Mar con "puente" pesquero 
Todas la embarcaciones de las distintas 
modalidades que están operativas guardan 
fiesta del viernes día 9 al lunes 12 (ambos 
inclusive), tal y como estaba previsto en 
el calendario que confeccionan todas las 
cofradías de la provincia castellonense a 
principios de temporada. 
Durante esta semana el estado de la 
mar fue de calma, y se pudo faenar con 
comodidad en todas las pesquerías. Las 
extracciones no resultaron lo buenas que 
se esperaba. 
La pesca de arrastre desembarcó a diario 
en lonja gran variedad de pescados y 
mariscos en especial el langostino que se 
cotizó de 20 a 45 €/kg., calamar de 9 a 21, 
pescadilla de"4 a 8, salmonete de 3 a 6, rape 
de 2 a 7, peluda a 6, caracol a 8, galera de 3 
a 4, mollera, cintas, cangrejo y aranya de 2 
a 4 y caballa, jurel y morralla de 1 a 3. 
El cerco capturó poco pescado azul. Si 
la semana pasada terminó con buenas 
pesqueras de boquerón, la presente no 

Pesqueras perdidas 
En castellano le llaman cedazo de 
observación, por el litoral levantino calaix 
y caixa, y por el catalán sedas. Consta de 
una caja de madera aplanada con una 
base resistente de vidrio. En un vértice 
superior se ata un cabo de seguridad. 
Puede tener de 20 a 80 cm de lado y una 
altura similar o algo menor. Se emplea 
para obtener una visión más clara del 
interior del mar, colocándola en la 
superficie del agua desde el bote. Una de 
las aplicaciones es la pesca con tenazas y 
fisga, fítora, etc. De manera que con un 
mar en calma, desde la borda del bote el 

vieron el deseado 'oro azul: y el lunes entre 
cinco traíñas pillaron 350 cajas de sardina 
de 15 a 25 €/caja (12 kg), de seitó 50 a 20, 
de dorada 1 O de 2 a 1 O €/kg, 40 de letxa a 
8 y 30 de jurela a 2. Y el martes, seis 1/ums 
atraparon 500 cajas de sardina de 17 a 
24 €/caja. La procedencia era de tres de 
Vinarós, dos de Barcelona, una de Blanes, 
una de Vilanova i La Geltrú, una de Altea, 
dos de Adra y dos de Castelló. 
En cuanto a las barquitas de los artes 
menores, unas calaron los trasmallos tras 
el lenguado de 14 a 19 €/kg, rombo a 20, 
tigre a 8 y sepia a 7. Otras pescan pagel de 4 
a 16, m abre a 6 y roncador a 1. El xarcier del 
gran fondo llevó langosta a 40, gallineta a 
18, gol/ a 15, pagre y dentón a 14 y corbes y 
mamones a 3. 
La marrajera ha comenzado una veda de 
dos meses (octubre y noviembre) para el 
pez espada. 
El palangre pescó con anzuelo lubina a 
19 €/kg, sargo a 1 O y congrio a 2. 

pescador se agacha un poco y puede 
ver el fondo, así que si hay algún pulpo, 
pez grande, etc., con la larga fisga se la 
puede clavar y atraparlo. Naturalmente 
antaño fue utilizado en aguas y lugares 
próximos a la costa con poco calado, 
pero ahora está totalmente en desuso. 
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Sol ser difícil d'apreciar sobre les pedres a la zona 
baixa de les marees del litoral, ja que és de costums 
nocturns, i de dia o bé s'esta immóbil camuflat, amb un 
color similar adherit a la roca entre la vegetació, o bé 
s'amaga en esquerdes, clevills i sota les pedres. 1 com 
que la mida oscil·la sobre els 2 cm de longitud, sempre 
passa inadvertit. En castella se l'anomena quitón gris i 
apretator. 1 en anglés, grey chiton. El se u nom científic és 
Lepidochitona cinerea. 
És un mol·lusc molt primitiu que pertany a la família 
deis placófors. Es caracteritza a primera vista per 
tindre una especie de closca formada per vuit plaques 
arquejades i granuloses, que es poden articular entre 
si i estan disposades de manera imbricada com si fóra 
una teulada i envoltades als extrems per un cinturó 
periferic, del qual surten unes di minutes pues al voltant. 
Les arees centrals d'aquestes plaques estan adornades 
amb profunds soles longitudinals, que determinen la 
formació de les costelles i en el centre un bec conspicu, 
per la qual cosa es poden articular i, en cas de perill, 
l'animal s'enrotlla com si fóra una bola. Molts punts 
foscos el recobreixen i li fan la funció d'órgans sensorials 
receptors de llum i ombra. 
La part carnosa de l'animal és de mida i forma com 
la closca i esta amagada a la zona inferior. El seu peu 
ovoide i musculós fa de sola d'arrossegament. A l'extrem 
davanter se li aprecia el cap i al centre apareix la boca. 
No té u lis ni tentacles. Té nombroses i !largues brimquies 
a banda i banda per respirar. A més de la resta d'órgans 
com ronyons, cors, etc., i en l'altra punta, l'anus. 
La se u a mida ronda els 2 cm de llarg. Vi u diversos anys. 
La closca és de color marró-cendra i grisa olivacia, amb 
taques molt variables. El cinturó amb seccions alternes 
ciares i fosques serveix per camuflar-se amb l'entorn. 
Es reprodueixen a partir de la primavera. És de sexes 
separats. Els mascles i les femelles amollen lliurement 
els espermatozoides i uns 500 óvuls, respectivament, a 
l'aigua perqué es fecunden. Després es converteix en 
larva veliger i es despla\a molt lluny entre el plancton 
gracies al corrent, per fixar-se on ho desitge. S'alimenta 
d'algues incrustants i invertebrats que creixen sobre les 
roques, que raspa amb la !lengua denticulada. 
Forma la closca a base de substancies organiques 
i inorganiques, com el carbonat calcic que obté de 
l'aigua marina. 
Aquest quitó prefereix vi u re a poca profunditat en llocs 
rocosos, i fins i tot en pals de fusta i sobre closques 
de bivalves, ja que resisteix bé els embats de l'onatge, 
pero en arribar l'alba, a pesar de tindre una mobilitat 
limitada, també prefereix amagar-se sota les pedres, 
perqué els seus enemics, els sards, el poden arrancar 
amb les dents d'espatula amb una forta succió, a pesar 
d'estar enganxat a la roca. 



Gaspar Redó 

Fútbol y balonmano protagonizaron 
de nuevo la pasada jornada deportiva 
local, por lo que respecta a nivel 
competitivo. 
La noticia más destacada en fútbol nos 
la dio el equipo veterano del Vinarós 
C.F. que ganó de manera brillante a su 
más directo rival, el C.F. Amposta, en la 
primera jornada de la liga Catalunya 
Sud disputada en el Cervol. También el 
Vinarós C.F. jugó contra el C.D. Borriana 
en el Cervol, logrando un empate pero 
con sabor a victoria, ya que por juego 
y oportunidades merecieron llevarse 
los tres puntos. Por último, el equipo 
juvenil del Vinarós C.F. logró empatar en 
el difícil terreno de La Pobla de Farnals 
en partido de la Primera Categoría 
Regional Juvenil. 
Para finalizar, resaltaremos en 
balonmano la magnífica y contundente 
victoria conseguida por el C.B. Vinarós 
en el pabellón polideportivo municipal 
ante el C.B. Castelló al que "vapuleó" 
por 39 a 28 en partido correspondiente 
al Campeonato de Liga de Primera 
División Nacional. 
Enhorabuena a todos por luchar con 
ilusión y entrega total para que el 
deporte local continúe en lo más alto. 

FUTBOL. Escuela de Fútbol Futur 09 

CICLISME. U. C. Vi na ros 
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Primera 
alineación 
benjamín de 
la Escuela de 
Fútbol Futur 09 
De izquierda a derecha y 
de arriba abajo: Aguilera 
(2° entrenador), Joaquín 
(entrenador), Santi 
(coordinador escuela), 
Borja, Sahid, Carlos, Poi, 
Ferran, Gerard, Óscar, 
David, Miguel Ángel, 
Álex, Jordi y Daniel. 
Más información: 
www.escolafutu r.es 
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Gran éxito de nuestros ciclistas 
Tras finalizar esta temporada, el curso 2009 de 
nuestras Escuelas Provinciales de Ciclismo, el pasado 
26 de septiembre se celebró el acto de clausura (XXXII 
Clausura Provincial de Ciclismo Infantil y Escuelas), 
organizado por el Club Ciclista Mountain BikeAnimals 
de Monte de Almassora, donde nuestros corredores 
de la U.C. Vinarós tuvieron un gran protagonismo. 

En la categoría promesas: 
Denís Segarra, 1° clasificado en carrera 
Pau Orts 8° 
Raúl Casanova 9° 
En la categoría principiantes Joan Castell, 10 
clasificado en pista; 2° clasificado gincana, 1 o 

clasificado en carrera 

XXXII clausura provincial de ciclismo infantil y escuelas 
El pasado sábado 26 de septiembre, se celebró en 
Almassora la XXXII Clausura Provincial de Ciclismo 
Infantil y Escuelas. Una cita en la que como cada 
año, alumnos y directores de todas las escuelas 
realizaron el control de firmas, una marcha ciclista 
por las calles de la localidad y el acto de clausura en 
el que se procedió a la entrega de premios a todos 
los participantes y el maillot de campeón provincial 
a los primeros clasificados por categorías, de la 
clasificación general de la temporada, para finalizar 
con una cena de hermandad. 
Nuestros representantes dejaron el listón bien alto 
de cara a la próxima temporada: Pau Orts y Raúl 
Casanova, en categoría promesas, se clasificaron 

9° y 1 oo en gincana, y 8° y 9° respectivamente en 
la modalidad de carrera en línea. Denís Segarra, en 
categoría Promesas, quedó so en gincana y 1 o en 
modalidad de carrera en línea, vistiendo el maillot 
de campeón provincial. Joan Castell, en categoría 
principiantes, se proclamó subcampeón provincial 
en 2o lugar de gincana, campeón Provincial en 1 o 
lugar de carrera en línea y campeón provincial en l o 
lugar en modalidad de pista, vistiendo los maillots 
que le acreditan. 
En la entrega de trofeos estuvieron presentes entre 
otros: Pepe Escrig; Pedro Luis Biosca; el diputado de 
Deportes Manolo Gual, y el alcalde la Almassora, 
Vicente Casanova. 
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Rafael Marcos Simó 

Uno de los mandamientos del fútbol dice que quien 
perdona acaba pagándolo, y eso fue precisamente 
lo que les ocurrió a los albiazules. En un formidable 
primer tiempo, el partido debió quedar sentenciado 
a favor de los locales, pues se crearon entre seis o 
siete ocasiones para abrir el marcador por lo menos. 
No fue así y en la reanudación se adelantaron los 
visitantes y el partido cuesta arriba. Christian que está 
en racha consiguió al filo de la campana el gol que 
daba el empate y que al menos valía para sumar un 
puntito más y seguir imbatidos en el campeonato. 
El juvenil volvía a jugar lejos del Cervol y arrancaba 
también en los últimos compases un empate tras ir 
perdiendo 2 - O. El enfrentamiento con La Pobla de 
Farnals fue muy igualado con ocasiones por ambos 
bandos. Tras llegarse al intermedio con el empate 
inicial, en la reanudación se adelantaron los de la 
Creu. Pese a jugar toda la segunda parte con un 
jugador menos, los cachorros albiazules reaccionaron 
y arrancaron un punto que tenían muy cuesta arriba. 
Muchos partidos se han adelantado por el puente 
y de esta manera los jugadores disponen de unos 
días de fiesta. Tanto el primer equipo como el juvenil, 
han adelantado sus partidos y ambos han jugado 
el viernes. El Juvenil en casa contra el Alqueries y el 
primer equipo se ha desplazado al Puerto de Sagunto 
a rendir visita al cero. 
Hoy en vez d comentar el resto de la jornada, haré 
hincapié e un tema que lleva unas semanas en el 
tintero. lo largo de la temporada, la Federación 
saca ci ulares en las que comunica a los clubes los 
caml?>1os que se producen en la competición o las 
nq/mas que van a regir dichas competiciones. Por 
citar dos ejemplos, hay una que hace referencia a la 
promoción de ascenso y otra que por un error en el 
calendario se cambiaba una fecha, concretamente 
la que hacía referencia a la jornada de descanso en 
Semana Santa. 
Recientemente, ha habido un nuevo comunicado 
que dice· que los jugadores que salten al terreno 
de juego deben llevar la numeración del 1 al 11 
y los del banquillo del 12 al 16, es decir a la vieja 
usanza, como antes de permitir los números 
personalizados que cada jugador tenía siempre el 
mismo. Paradójicamente siempre se compara con 
los equipos grandes, y en sus competiciones siguen 
manteniéndose los números personalizados. Esto 
surgió en parte por el merchandising. Ahora viene la 
pregunta: ¿por qué se les hace cambiar sólo al fútbol 
modesto? ¿No podrían haberlo comunicado a finales 
de la temporada anterior? 
Muchos equipos, prácticamente la mayoría, cambian 
o renuevan su camiseta cada temporada. Para el 
fútbol modesto, como es el caso nuestro, representa 
un gasto considerable y ahora hay que volverlo a 
realizar para dejar de lado todas las camisetas que 
tengan un dorsal más alto que el16. Aún no estando 
toda la equipación completa, sí buena parte de ella 
y esto hay que multiplicarlo por cada equipo con el 
que cuenta el club y multiplicarlo luego por lo menos 
por 2 por lo de la camiseta suplente. Seguramente, 
veremos tanto en el Cervol como fuera que no todos 
los equipos van a jugar del1 al11 de salida y del12 al 
161os que. salgan durante el partido. Entonces, ¿será 
alineación indebida? 

FUTBOL. Campeonato Regional Preferente 

Los locales 
perdonaron 
demasiado el 
primer tiempo 

VINARÓS U. C.D. BORRIANA 

" r :11 e, f 

Vinarós C.F.: Sánchez, Pedro (Da ni), Cristian, Wifredo 
(Alberto), Álex Bueno, José Ángel (Ernesto), Martín, 

Potrimba, Agus, Espinosa y Folch (Víctor Pla) 
C.D. Borriana: Sos, Sifre, Albert, Narcís, Postín, Berni, 
Del Valle (Ferrer), Arribas, Eden, Muñoz y David 

Amiguet (Bosco) 
Goles: 0-1 m in 58: Eden; 1-1 m in 86: Cristian 
Árbitro: dirigió el encuentro el colegiado Sergio 
Robles. Discreto. Amonestó con tarjeta amarilla 
a los locales Víctor Pla, Espinosa, Folch y agus, 
así como a los visitantes Sifre, Postín, Del Valle, 

Na reís y Berni. 
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El Borriana se le "atragantó" en esta ocasión al 
Vinarós en el encuentro disputado la pasada 
jornada en el Cerval y a punto estuvo de costarle 
caro, a no ser por la magnífica reacción de los 
jugadores que prepara Santi forner que en el 
último tramo del encuentro estuvieron incluso a 
punto de dar la vuelta a un marcador que se les 
había puesto muy cuesta arriba. 
De todos a modos hay que señalar que los 
langostineros perdonaron demasiado en el 
primer tiempo desperdiciando varias ocasiones 
claras de gol salvadas in extremis por el ex 
guardameta del Vinarós, Raúl Sos. 

FUTBOL. Campeonato de Veteranos Catalunya Sud 

Trabajada victoria de 
los veteranos en el Cervol 

A.V. VINARÓS U. U. A M POSTA 

Primer partido de liga disputado en el 
campo Cervol entre dos de los máximos 
favoritos al título, por lo que los dos equipos 
se emplearon a fondo para conseguir los 
tres puntos en juego, lo que hizo que el 
encuentro fuera trepidante por la sucesión 
de jugadas de gran calidad por parte de 
ambos conjuntos, aunque las ocasiones 
de gol las supo aprovechar el Vinarós que 
siempre fue por delante en el marcador 
con un 3 a O que a falta de veinte minutos 
ya casi estaba sentenciado. Pero a falta de 
diez minutos para el final, marcan su gol los 
ampostinos y a partir de aquí empezaron las 

brusquedades por parte de un rival que ya 
durante todo el partido utilizó toda clase de 
marrullerías para que el árbitro perjudicara 
casi siempre a los locales que no cayeron en 
la "trampa" y a base de un excelente juego 
de conjunto lograron una meritoria y justa 
victoria . 
El partido se jugó con un balón obsequiado 
por la firma Deportes Base de Rafa Moliner 
Berna d. 
Alineación: Elkin, Benja, Carlos, Luis Carlos, 
Santi, Jesús, Jaime Federico (1), Vázquez, 
Diego, Salva (1) y Mincho (1) (Barberá, Jaime 
González, óscar y Aníbal). 

FUTBOL SALA. P NACIONAL B- GRUPO 14 · 3a JORNADA 

En cuatro minutos se perdió el encuentro 

MISLATAF.S 

LLANGOSTI DE 
VI N AROS F.S. 

Gran primera parte del Llangostí, con 
una gran defensa y saliendo muy bien 
a la contra , con dos goles muy bonitos 
(el segundo de falta "murciélago"), que 
pudieron ser dos o tres más. El Mislata 
F.S. sólo llegó en un par de ocasiones. 
En la segunda parte se empezó bien, 
pero en un fallo llegó el 1-2 que dio alas 
a los valencianos, que en cuatro minutos 

golearon con cinco tantos al Llangostí, 
el cual ya no pudo reaccionar. 
Se demostró que con un poco más 
de experiencia y preparación física 
el equipo tiene recursos para ganar 
partidos. De todas formas, el Mislata 
F.S., equipo experimentado en la 
categoría, será uno de los claros 
aspirantes al título. 



HANBOL. Club Balonmano Vi na ros 

Triangular de Valderrobles 

El equipo junior del Club Baloncesto 
Vinares consiguió la victoria final 
en lo que a priori debería ser un 
triangular pero que al final fue 
un mano a mano entre un equipo 
mezcla de seniors-juniors de 
Valderrobles y nuestro Vinarós. 
La contundencia de los jugadores 
locales no medraron el buen 
hacer de nuestro joven equipo 
que lograban imponer su mejor 
trabajo de conjunto y obtener 
una buena victoria que les sirva 
como preparación para su liga que 
comenzará el 18 de octubre frente 
al Peníscola . 
De este encuentro cabría signi
ficar el acercamiento de ambas 
poblaciones que separadas geo
gráficamente están mancomuna
das a través de la Taula del Sénia, 

PESCA. La Lubina 

dicho acercamiento es y debe ser 
por diversas vías, una de ellas 
la deportiva y a ello esperamos 
haber contribuido. La excelente 
acogida y el cúmulo de aten
ciones con que nos obsequió el 
concejal de Deportes de Valde 
rrobles, no dudamos hará una 
fructífera relación entre ambas 
localidades, relación que desde 
estas líneas hacemos extensivas 
a cualquier población que esté 
interesada en una buena colabo
ración. Gracias por todo. 
Por su parte, el resto de los equipos 
siguen su preparación, trabajando 
concienzudamente para una 
óptima preparación. Significar que 
a las lesionadas Noelia y Mariano, 
se les ha unido con molestias 
Celina y Edna que esperamos 

10° Concurso de pesca 

( .. 
En el club de pesca deportiva 
La Lubina estamos llegando 
al final de los doce concursos 
que componen el campeonato 
social, que año tras año realiza 
este club. El pasado sábado día 3 
de octubre se celebró el décimo 
concurso de pesca, desde las 
19:00 a las 01 :00 horas, en la 
modalidad de individual en la 
costa norte y con una buena 
participación de socios, en una 
cantidad de unos cuarenta. 
Sufrimos una variada noche 
entre viento, humedad y al 
final calma. La noche no fue 
del todo redonda ya que en 
el capítulo de capturas no se 
consiguió, ni mucho menos, 

lo que todos los participantes 
perseguíamos que no era otra 
cosa que una buena cantidad 
de capturas. Fel icitamos a todos 
los concursantes con mención 
especial a los ganadores: 
1 o Sebastián Chaler 
2° Juan López 
3° José A. Garcia Burgos 
Tomás Albiol se hizo con la pieza 
mayor, un sargo con un peso de 
530g. 
Agradecer vuestra asistencia a 
los concursos y os emplazamos a 
todos los socios para el próximo 
concurso que se realizara el 
próximo día 23 de octubre, en la 
playa del Fortí, desde 19:00 a las 
01:00 horas. 

estén recuperadas para el inicio 
de temporada, la cual promete ser 
muy intensa ya que varios equipos 
entrarán directamente en la lucha 
para conseguir la plaza de ascenso a 
la Primera Nacional, Alborada, Llíria 
y Riba-roja de Túria junto al Borriana 
y esperemos nuestro Vinares serán 

BASQUET. Club BasquetVinaros 
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firmes candidatos. A ello esperamos 
unir un buen patrocinador, que 
les dé la suficiente consistencia 
para afrontar la temporada con 
esta tranquilidad. Hay firmes 
conversaciones y esperamos que 
cuaje, puesto que la entidad bien lo 
hace presagiar. 

Triangular de Valderrobles 

El equipo junior del Club Baloncesto 
Vinares consiguió la victoria final en lo 
que a priori debería ser un triangular 
pero que al final fue un mano a mano 
entre un equipo mezcla de seniors
juniors de Valderrobles y nuestro 
Vinares. 
La contundencia de los jugadores 
locales no medraron el buen hacer de 
nuestro joven equipo que lograban 
imponer su mejor trabajo de conjunto 
y obtener una buena victoria que les 
sirva como preparación para su liga 
que comenzará el 18 de octubre 
frente al Peníscola. 
De este encuentro cabría significar el 
acercamiento de ambas poblaciones 
que separadas geográficamente 
están mancomunadas a través de la 
Taula del Sénia, dicho acercamiento 
es y debe ser por diversas vías, una de 
ellas la deportiva y a ello esperamos 
haber contribuido. La excelente 
acogida y el cúmulo de atenciones 
con que nos obsequió el concejal 
de Deportes de Valderrobles, no 
dudamos hará una fructífera relación 

entre ambas localidades, relación 
que desde estas líneas hacemos 
extensivas a cualquier población 
que esté interesada en una buena 
colaboración. Gracias por todo. 
Por su parte, el resto de los equipos 
siguen su preparación, trabajando 
concienzudamente para una óptima 
preparación. Significar que a las 
lesionadas Noelia y Mariano, se les 
ha unido con molestias Celina y Edna 
que esperamos estén recuperadas 
para el inicio de temporada, la cual 
promete ser muy intensa ya que 
varios equipos entrarán directamente 
en la lucha para conseguir la plaza 
de ascenso a la Primera Nacional, 
Alborada, Llíria y Riba-roja de Túria 
junto al Borriana y esperemos 
nuestro Vinares serán firmes 
candidatos. A ello esperamos unir 
un buen patrocinador, que les dé la 
suficiente consistencia para afrontar 
la temporada con esta tranquilidad. 
Hay firmes conversaciones y 
esperamos que cuaje, puesto que la 
entidad bien lo hace presagiar. 



La Regidoria de Benestar Social informa: El Consell Municipal d'FPA informa: 

CALENDAR! D'APLICACIÓ PROGRESSIVA DE 
LA LLEI 39/2006, de Promoció de I'Autonomia Personal 

i Atenció a les persones en situació de dependencia 

Termini d'inscripció obert per als cursos de: 

GRAU 111 GRAU 11 

200' 
grans dcpcndent!i 

Graulll 

GRAU 1 

Balls de saló (2n nivell) 
Guitarra (2n nivell) 
Aprendre a cantar 
Cuina 
Excel2007 
Bonsai 
Maquillatge 
Manualitats (treball amb flors seques i elaboració de 
ciris) 
Anglés pera sobreviure 
Arab 
Francés 
Boixets (grup D) 
Patchwork (avanr;at) 

El procés d'implantació del 
sistema estableix que les persones 
reconegudes per la Conselleria 
de Benestar Social com a Grans 
dependents (Grau 111, nivell 1 o 
2) o dependents severs (Grau 11, 
nivell 1 o 2) tenen dret a accedir 
al cataleg de serveis i prestacions 
del Sistema per a I'Autonomia i 
Atenció a la Dependencia. 

sigut reconeguda per I'Organisme 
competent com a dependent 
amb un Grau 1, nivel! 2 o nivel! 
1, el dret a les prestacions a 
que poguera tindre dret es fara 
efectiu a partir del di a 1 de gener 
de 2011 i 2013 respectivament. 

Entrenament de la memoria (3r nivell) 
Valencia pera estrangers 
Valencia (oral i elemental) 

Per a més lnformació adrer;ar
se als Serveis Socials, plar;a Sant 
Antoni, 19, telefon: 964450075 

Castellano para extranjeros (alfabetització, nivell 1 i 2) 

Si la persona beneficiaria haguera 

Consell Municipal d'Esports informa: 

Subvencions Esportives CME 2009 
Ja s'han aprovat les bases de les 
Subvencions Esportives pera 
entitats i esportistes de Vi na ros 
que atorga el Consell Municipal 
d'Esports pera l'exercici 2009. 
SUBVENCIONS 2009: 
Subvenció pera programes ' 
d'activitats anuals 
d'associacions i clubs esportius 
de la ciutat de Vinaros de 
caracter competitiu federat 
Subvenció per a activitats de 

lleure 
Subvenció pera beques 
pera esportistes d'elit no 
professional 
Pera aquells que estigueu 
interessats a rebre'n informació, 
adreceu-vos a les oficines del CME 
(al costat del pavelló poliesportiu). 
Data límit de presentació de la 
documentació justificativa de les 
subvencions: 
dia 30 d'octubre. 

Cursos que comencen aquesta setmana 

INTRODUCCIÓ A LA 

Dimarts, dia INFORMATICA A 

13 d 'octubre 

STEP- 1 a Part 

Dimecres, dia ENTRENAMENT DE LA 
14 d'octubre MEMORIA-Iniciació 

PREPARACIÓ PROVA 

Dijous, dia 15 CFGS 

d'octubre 
AEROBIC A 

9.15 
Local de les 

Ames de casa 
- 11 .15 

- carrer Almeria 

19.30 POLIESPORTIU: 
-20.30 GIMNAS 

10 
CENTRE D'FPA 

-11.30 

19.30 CEIP 
-21.30 MISERICORDIA 

15.30 POLIESPORTIU: 
- 16.30 PISTA 

Por esta Comisión de Agricultura se comunica a 
los agricultores del término municipal de Vi na ros 
que se inicia la Campaña contra la Mosca de la 
Fruta (Ceratitis Capitata Wied 2009), para las 
variedades tempranas de cítricos (Navelina, 
Tomatera, Orogrande, Clementina fina, 
Washington Navel, Clemenules, Newhall, 
Caracara, Salustiana y Nova), las personas 
interesadas en dicho tratamiento deberán 

presentar los escritos, según el siguiente detalle: 
1. Instancia donde consten los datos del 
propietario (apellido y nombre del agricultor, 
DNI, dirección, teléfono, etc.) 

S. Antigüedad de la plantación. 
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El Consell Municipal de 
Formació de Persones Adultes 

informa: 

Encara queden places d'inscripció per als 
cursos d'aerobic, tai-txi, boixets, patchwork, 
tall i confecció, accés a CFGS, valencia (per 
a estrangers i nouvinguts, oral i elemental), 
castella per a estrangers i Entrenament de la 
memoria (nivells 2 i 3). 
Obert termini de matriculació per als cursos 
d'idiomes (francés, anglés i arab), informatica, 
guitarra, · cant, dansa oriental, fotografía, 
bonsai, maquillatge i manualitats. 

2. Variedades citrícolas que se pretende tratar. 

El plazo para la presentación de instancias 
será desde el 22 de septiembre hasta el 16 
de octubre (ambos inclusive). y deberán 
presentarse en las dependencias de los Servicios 
Técnicos de este Ayuntamiento (e/ San Ramón, 4 
- 1 °). dirigidas a la Comisión de Agricultura . 
Vinaros, 23 de septiembre de 2009 

3. Ha de la finca y término municipal en que se 
encuentra. 
4. Situación (polígono-parcela) dentro del 
término municipal. 

•, . . . . . . ""' 
de Benestar Social L'Equip Social Base informa: · ··. . . 

PROGRAMA "NO ESTIGUES SOL PER NADAL'' 2009 

Aquest programa té la intenció 
d'oferir companyia durant 
les festes nadalenques a les 
persones que viuen soles. Esta 
dirigit a persones grans valides, 
que viuen soles i no tenen 
possibilitat de passar els dies de 
Nada! en companya de familiars 
o amics. 
Dies d'estada: del 23 al 27 de 
desembre de 2009 

Lloc: Gandia (Valencia) 
Requisits: 
• Tindre la nacionalitat espanyola 
·Residir a la ComunitatValenciana 
• Ser major de 65 anys, o ser 
pensionista d'invalidesa, 
jubilació o viudetat, amb 60 
anys fets 
• No patir trastorns de conducta 
ni malalties infectocontagioses 
·Valer-se per un mateix 

• Viure sol i no poder reunir-se 
amb familiars o amics 
Presentació de sol·licituds: 
Per més informació i tramitació 
de les sol·licituds, poden dirigir
se a I'Equ ip Social de Base de 
I'Ajuntament de Vi na ros, plar;a 
de Sant Antoni, 19. Tel. 964 45 
00 75. 
El termini finalitza el 3 de 
novembre. 



FARMACIES DE GUARDIA 
HORARI DE GUARDIES L 

de 8 a 24 hores · Fora d'aquest horari 
contacteu ambla Policía Local: Tel. 964 407 704 ,r 
10 octubre MATE U c. Sant Francesc, 103 

11 octubre TORREGROSA av. Llibertat, 9 

12 octubre MARTÍNEZ av. País Valenciá, 15 

13 octubre FERRER pi. Sant Antoni, 39 

14 octubre ROCA c. Sant Francesc, 6 

15 octubre GUIMERÁ pi. Parroquial, 11 

16 octubre ADELL av. Pius XII (cant. Picasso) 

TELEFONS D'INTERES 
Ajuntament 
Aigües de Vinares 
Ambulatori 
Biblioteca 
CasaiJove 
Cerrajero 24h Vimar 
Contribucions 
Cultura 
Creu Roja Vinares 
Ecoparc 1 Recollida de mobles 
Emergencies 
Emergencies ambulancia 
Ermita de Vinares 
Ambulatori 
Aigües de Vinares 
Escola d'Art 
Escala de Música 
FPA 
Gas buta 
Guardia Civil 
Hisenda 
Hospital (centraleta i habitacions) 
Hospital (cita previa) 
lnfodona 
lnformació i Turisme/OMIC 
INSS (Seguretat social) 
Aigües de Vinares 
ITV 
Participació Ciutadana 
Patronal d'Esports 
Patronal de Turisme 
Policia Local 
PROP 
Radio Taxi Vinares 
Recollida d'animals perduts 
Registre civil 
Registre de la propietat 
SERVEF (Oficina d'ocupació) 
Serveis Socials 
Taxi Larca 
Víctimes de la violencia de génere 

HORARI DE MISSES 

96440 77 00 
964 40 77 67 
964 45 34 00 
964 45 95 90 
964 40 03 14 
667 60 70 86 
964 45 47 52 
964 40 79 61 
964 45 94 64 
964 40 78 03 

112 
670 00 89 32 
964 45 68 47 
964 45 34 00 
964 40 77 67 
964 45 38 02 
964 45 62 03 
964 45 30 44 
964 45 11 24 
964 40 71 40 
964 40 2211 
964 47 70 00 
964 47 71 60 
964 45 64 52 
964 45 33 34 
964 45 13 50 
964 40 77 67 
902 12 00 13 
900 50 63 76 
964 45 46 08 
964 45 52 53 
964 40 77 04 

964 456 234/012 
964 45 51 51 
964 45 00 07 
964 45 28 77 
964 45 1814 
964 45 05 16 
964 45 00 75 
600 600 333 

016 

Parroquia arxiprestal de I'Assumpció: Laborals: 9.00 i 20.00 h. 
Festius: 9.00, 10.30, 12.00 i 19.00 h 
Convent Divina Providencia: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h 
Parroquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 
19.30. Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h 
Sant Roe: Dissabte: 20.30h Uuliol i agost) 
El Carrne deis Mariners: Festius: 10.15 h 
Residencia de Sant Sebastia: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h 
Església Evangélica (St. Josep 69): Diumenges: 11 .00 h, Dimarts 
estudi bíblic: 20 h 
Església Evangelíca (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

Reg. Exp. diari Arco 

Talgo 11 .25 13.41 diari Reg. Exp. 9.31 

Regional 8.10 

Talgo 14.31 16.37 diari Alaris 11 .00 

Alaris 15.38 17.39 diari Talgo 12.00 

Arco 18.20 20.51 diari Regional 13.25 

Talgo 18.36 20.51 diari Talgo 15.00 
Reg. Exp. 18.52 22.08 diari Talgo 17.00 

Alaris 21.29 23.46 diari NO~ Regional 18.45 

Alaris 19.00 

Talgo 22.02 23.58 diumenge Reg. Exp. 19.33 

AUTO BU SOS 
• VINARÓS - BARCELONA 
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15 
BARCELONA- VINAR OS 
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00,16.30 i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat 
*Confirmeu sempre /'horari al teléfon: 902 11 98 14 · HIFE 
• VINARÓS-CASTELLÓ 
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 {Av. Llibertat i Hospital) 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 {Av. Picasso) 
Tots els autobuses surten 10 min. abans del pare de les Caterinetes 
CASTELLÓ-VINARÓS 
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 {arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso) 
*Confirmeu /'horari a/964 40 19 36 ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

• VINARÓS-MADRID 
DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS 

Vinaros 00,30 10,30 16,00 
Madrid 07,00 17,30 22,35 

MADRID-VINARÓS 
DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS 

Madrid 01 ,00 08,00 15,00 
Vinaros 07,55 15,10 21 ,35 

• VINARÓS-SARAGOSSA 
Diari: 7.00 i 15.30 
SARAGOSSA-VINARÓS 
Diari: 10.45 i 15.30 
Parada: Av. Llibertat 
*Confirme u sempre /'horari al teléfon: 902 11 98 14 · HIFE 

• VINARÓS-CASTELLÓ (continua a Valencia) 
De dilluns a divendres: Vinarós 7.30, Castelló 8.45, Valencia 9.45 
Dissabtes: Vinarós 7.30, Castello 9.30,Valencia 10.30 
• VALÉNCIA-CASTELLÓ-VINARÓS 
De dilluns a divendres: Valencia 13.30, Castelló 15.00, Vinarós 17.00 
Dissabtes:, Valencia 14.00, Castello 15.00,Vinarós 17.00 
• VINARÓS-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45 
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30 
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00 
TORTOSA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 1900, 19.05, 19.45, 21 .15 i 23.15 
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05 
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05 
Parada: Av. Llibertat 
*Confirmeu sempre /'horari al teléfon: 90211 9814 · HIFE 
• VINARÓS-ULLDECONA-STA. BÁRBARA-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÁRBARA-ULLDECONA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 14.45 
• VINARÓS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL 
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÓS 

Parada: Av. Llibertat De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30 
*Confirmeu sempre l'horari al te/éfon: 902 02 09 99 ·AUTO RES Parada: Av. Llibertat 

• VINARÓS (AV. PICASSO)- ST. MATEU -CATÍ • De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 
VINAROS HOSPITAL ST. JORO! TRAIGUERA CANET LAJANA ST. MATEU XERT ANROIG::---.:-CA..:::ri.--. 

8.00 
13.30 
16.00 
18.15 

8.05 
13.35 
16.05 

18.20 

8.20 
13.50 
16.20 

18.35 

8.30 
14.00 
16.30 
18.45 19.00 

8.35 
14.10 

16.40 
19.10 

8.55 
14.35 

16.55 
19.25 

Continua a Morella 
14.20 

Continua a Morella 

19.45 19.50 20.00 

CATÍ- ST. MATEU -VINARÓS (AV. LLIBERTAT 1 CATERINETES) • De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

CATÍ ANROIG XERT ST.MATEU CANET LAJANA TRAIGUERA ST.JORDI HOSPITAL VINARÓS 
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10 

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00 

14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45 

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.1 5 17.25 17.35 17.50 18.00 

AUTOBUSOS VINAROS • BENICARLÓ • PENÍSCOLA 
• VINARÓS (Església)-BENICARLó-PENÍSCOLA 

6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9 00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21 .00, 21.30 i 22.00 
'Eis autobusos surten 10 minuts abans del Pare de les Caterinetes 

AUTOBUSOS URBANS 
• ZONANORD 
DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vinaros {Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15 
Zona nord {Deveses)- Vinaros {Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11 .25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35 
DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTIUS{*) 
Vinaros {Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40,17.20 i 18.30 
Zona nord {Deveses)- Vinaros (Església): 9.30, 10.10, 11 .20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50 

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÓS {Av. Llibertat i Caterinetes) 
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13 00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22 00, 22.30 i 
23.00. *Tots els autobusos tenen parada a /'Hospital 

• ZONASUD 
DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vinaros {Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa)-Vi na ros (Av. Llibertat): 
8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00 

DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTIUS(*) 
Vinaros (Església)- Zona sud {Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa) - Vinaros (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15 ,, 

(~Eis diumenges i festius només hi haurii servei durant e/s meses de julio/ i agost 

diari Reg. Exp. 7.20 ~i?~ · Talgo diari 
12.19 diari Reg. Exp. 8.28 9.21 10.17 dissabte Regional 10.35 11.30 12.29 diari 

nomésfins,¡Tort 

8.27 dissabte 
procedro:delorL 

Arco 9.56 10.34 11 .21 d' . """"Wi,t Talgo 12.57 13.50 14.31 diari 

12.52 diari Reg. Exp. 12.19 13.18 14.18 diari Alaris 15.05 15.51 16.36 diari 

13.49 diari Alaris 12.53 13.37 14.30 diari Regional 16.10 17.10 18.10 diumen e 
"""'fns' 

13.55 diari Talgo 13.50 14.25 15.15 diari Arco 16.50 17.44 18.19 diari prlXedfixd!'lorL 

16.47 diari Reg. Exp. 13.56 14.48 15.48 diari Reg . Exp. 17.00 17.57 18.52 diari 
18.57 diari Talgo 16.48 17.25 18.21 diari Talgo 17.07 18.00 18.35 diari 

19.02 diumen~e 
proc:l'deixd'Ule<. 

Talgo 18.58 19.40 20.25 diari .Aiaris 20.50 20.48 21 .28 diari 

21 .28 diari Reg. Exp. 19.03 19.56 20.50 diumenge Regional 20.10 21 .02 21 .53 diari 
ll(lfl)éSflfiSalort 

22.28 diari Alaris 21 .29 22.10 23.02 diari Talgo 20.19 21.20 22.02 diumenge 

Teleton de confirmació d'horaris: 902 24 02 02 



~1 
AN IVERSARIS 'li' 

~ 6° Aniversari de 

Francisco Sanz Cartella "Lo Blanco" 

Mari o Vinares el dio 24 de setembre 
de 2003, ols 94 onys d'edot 

A.C. S. 

LA. TEVA FAMÍLIA MAl T'OBLIDARA 

Vinaros, octubre 2009 

~ l 0° Aniversari de 

Neus Sanz i Solé 
Mari o Vinares el dio 8 d' octubre 

de 1999, ols 47 onys d'edot 

A.C. S. 

LA TEVA FAMÍLIA MAl T'OBLIDARA 

Vinaros, octubre 2009 

1 30 

lf l 0 Aniversario de 

Mercedes D. Gómez Pablo 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 13 de Octubre de 2008, o los 21 años de edad. 

E.P.D. 

PORQUE TU RECUERDO PERDURARÁ 
SIEMPRE EN NUESTROS CORAZONES. 

TU FAMILIA NO TE OLVIDA. 
Vinares, octubre 2009 

1 ° Aniversario de 

Mercedes Gómez Pablo- Fallecióel13octubre2008 

Merced in 
Te hablo y no me escuchos, 
eso és lo mós triste. 
Poro uno persono 
que cree que tu existes. 

~13° Aniversario de 

Juan Bautista Mulet Esteller 
Que falleció cristianamente en Vinaros 

el día 5 de octubre de 1996, a la edad de 69 años. 

E.P.D. 

Sus afligidos: Esposa, hijos, nietos y demás familiares, ruegan 
una oración por el eterno descanso de su alma. 

Vinaros, octubre 2009 

írso Aniversario de 

José Cervera Farcha 
Que falleció cristianamente en Vinares, 

el día 18 de octubre de 2004, 

a los 77 años de edad. 

E.P.D. 

TU FAMILIA TE RECUERDA CON CARIÑO. 

Vinares, octubre 2009 

EL DIARIET 
SETMANARI D'INFORMACIO LOCAL 

El trobareu 
en els següents punts de venda 

Katia 1 Av. País Valencia 

Lisboa 1 Av. País Valencia 

Sagal 1 c. St. Tomas 

Portilla 1 c. Costa i Borras 

La Mera 1 Trv. Satont 

Pilar Garcia 1 Pg. Colom 

Mercader 1 c. st. Pasqual 

Mercader 1 Av. Picasso 

Tres Pontets 1 Av. Pablo Béjar 

Llapis i Paper 1 Av. Leopoldo Ouerol 

Docet 1 Av. M. Auxiliadora 

Papelería Mateo 1 c. Pont 

Kiosco C/ Pilar 1 PI. st. Esteve 

Diaris 1 PI. Jovellar 

Arnau 1 c. St. Cristotol 



ESQUELES 

ESQUELES 'U' 

lf Rogad o Dios por el olmo de 

Agustin Catalá Mateu 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 2 de octubre de 2009, a los 85 años de edad. 

E.P.D. 

Sus afligidos: Esposa, hijos, nietos, biznieta y demás familia 
ruegan una oración por el eterno descanso de su alma. 

Vinorós, octubre 2009 MAPFRE SEGUROS 

íf Rogad a Dios por el alma de 

lldefonso Parriego Calvo 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 2 de octubre de 2009, a los 71 años de edad. 

E.P.D. 
Sus afligidos: esposa, hijos, yernos, nietos, biznieta, hermano, 

sobrinas y demás familia ruegan una oración por el eterno descanso 
de su alma y agradecen las muestras de condolencia recibidas. 

Si me cansé de esperar, 
fue porque el tiempo no curó ni una herida ... 
Si me cansé de olvidar, 
fue porque el olvido es la "pastilla suicida" ... 
Si me canso de perdonar, 
fue porque ... 

Cuando duele 
nunca, nunca, nunca 

se olvida. 

Vinares, octubre 2009 MAPFRE SEGUROS 

lf Rogad o Dios por el olmo de 

Luis Farnós Ayora 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 26 de septiebre de 2009, a los 79 años de edad. 

E.P.D. 

Sus afligidos: Esposa, hijos, hijos políticos, nietos y demás familia ruegan 
una oración por el eterno descanso de su alma. 

La familia agradece las sinceras muestras de cariño y 
condolencia recibidas. 

La familia FARNÓS·MATEU agradece la atención 
y apoyo al cuerpo de médicos del Ambulatorio, 

al S.A.M.U.R y vecinos que ayudaron a Luis. 

Vinorós, octubre 2009 REMSA TANATORIOS Y SERVICIOS S.A. 

1 O octubre 2009 

PUBLICITAT 

VIRGEN 
DELLIDÓN 

TANATORIO 
VINARÓS 

Servicio 24 h. 

964 40 73 48 

Avda. Ma Auxiliadora s/n 

Ü FUNERARIA JULIAN ~ 
\..:.:!) TANATORIO SAN SEBASTIAN ~ 

Frente Plaza de Toros Vinaros 

TELÉFONO 24 HORAS 
964 41 09 09 
Móvil 608 66 20 39 

AGENCIAS EN TODA LA PROVINCIA 
SERVICIOS PARTICULARES Y DE COMPAÑÍA 
PRESUPUESTO SIN COMPROMISO 

El Diariet 

31 1 
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